

## နိုင်ငံတော်သမ္မတ ဦးသိန်းစိန် ဆော်ဒီအာရေဗျနိုင်ငံသို့ သဝဏ်လွှာပေးပို့

နေပြည်တော် စက်တင်ဘာ ၂၃  
 ၂၀၁၄ ခုနှစ် စက်တင်ဘာ ၂၃ ရက်တွင် ကျရောက်သော ဆော်ဒီအာရေဗျနိုင်ငံ၏ အမျိုးသားနေ့၌ ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော် နိုင်ငံတော်သမ္မတ ဦးသိန်းစိန်ထံမှ ဆော်ဒီအာရေဗျနိုင်ငံ ဘုရင်မင်းမြတ် အဗ္ဗဒူလာ ဘင် အဗ္ဗဒူ(လ်) အဖေ အယ်လ်ဆာ အု(ဒ်) ထံသို့ ဝမ်းမြောက်ကြောင်း သဝဏ်လွှာပေးပို့သည်။  
 (သတင်းစဉ်)

**မိုးရွာသွန်းမှု**  
 ၂၂-၉-၂၀၁၄

ရွာကျင်	၂ ဒဿ ၆၄ လက်မ
ပူတာအို	၁ ဒဿ ၇၇ လက်မ
တမူး	၁ ဒဿ ၇၇ လက်မ
မဒေါက်	၁ ဒဿ ၂၆ လက်မ
ခန္တီး	၁ ဒဿ ၁၈ လက်မ

## နှစ်နိုင်ငံအကြား သတင်းအချက်အလက်၊ နည်းပညာနှင့် ဆက်သွယ်ရေးကဏ္ဍများ ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်ရေး ဆွေးနွေး

နေပြည်တော် စက်တင်ဘာ ၂၂  
 ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော် နိုင်ငံတော် သမ္မတ ဦးသိန်းစိန်သည် ဝီယက်နမ်နိုင်ငံ သတင်းအချက်အလက်နှင့် ဆက်သွယ်ရေးဝန်ကြီး H.E. Mr. Nguyen Bac Son အား ယနေ့နံနက် ၁၁ နာရီတွင် နေပြည်တော်ရှိ နိုင်ငံတော်သမ္မတအိမ်တော် သံတမန်ဆောင်ရွက်ခန်းမ၌ လက်ခံတွေ့ဆုံသည်။  
 ထိုသို့တွေ့ဆုံရာ၌ နိုင်ငံတော်သမ္မတနှင့်အတူ ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဦးတင်ခိုင်သိန်း၊ ဦးမြတ်ဟိန်း၊ ဦးဝင်းမြင့်၊ ဒေါက်တာကံဇော်၊ ဦးရဲထွဋ်၊ ဒုတိယဝန်ကြီး ဦးသန့်ကျော်နှင့် တာဝန်ရှိသူများ တက်ရောက်ကြပြီး ဧည့်သည်တော် ဝီယက်နမ်နိုင်ငံသတင်းအချက်အလက်နှင့် ဆက်သွယ်ရေးဝန်ကြီးနှင့်အတူ မြန်မာနိုင်ငံဆိုင်ရာ ဝီယက်နမ်နိုင်ငံ သံအမတ်ကြီး H.E. Mr. Pham Thanh Dung လည်း တက်ရောက်သည်။  
 ယင်းသို့တွေ့ဆုံရာတွင် မြန်မာနိုင်ငံနှင့် ဝီယက်နမ်နှစ်နိုင်ငံအကြား သတင်းအချက်အလက်၊ နည်းပညာနှင့် ဆက်သွယ်ရေးကဏ္ဍ ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်မှုအခြေအနေများ၊ နှစ်နိုင်ငံ ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်နိုင်မည့် အလားအလာများနှင့် အခွင့်အလမ်းများကို ဆွေးနွေးခဲ့ကြသည်။ (သတင်းစဉ်)



နိုင်ငံတော်သမ္မတ ဦးသိန်းစိန် ဝီယက်နမ်နိုင်ငံ သတင်းအချက်အလက်နှင့် ဆက်သွယ်ရေးဝန်ကြီး H.E. Mr. Nguyen Bac Son အား လက်ခံတွေ့ဆုံစဉ်။ (သတင်းစဉ်)

## ဖိတ်ခေါ်ပါသည့် ဒို့ဂျာနယ်



ယမန်နှစ်က အင်းလေးဖောင်တော်ဦးဘုရားရုပ်ပွားတော်များ ဒေသစာရိတ္တအပူဇော်ခံစဉ်။

ညောင်ရွှေ စက်တင်ဘာ ၂၂  
 အင်းလေးကန်သည် ရှမ်းပြည်နယ် (တောင်ပိုင်း)ညောင်ရွှေမြို့နယ်ရှိ သဘာဝတောင်ပေါ် ရေကန်ကြီး တစ်ခုဖြစ်ကာ ကန်အတွင်းတည်ထားသော အင်းလေးဖောင်တော်ဦးဘုရားသည် နိုင်ငံတကာခရီးသွားများနှင့် အနယ်နယ်အရပ်ရပ်ရှိ ဘုရားဖူးပြည်သူအများ စိတ်ဝင်တစား ကြည့်ညှိုသဒ္ဓါပွား၍ လာရောက်ဖူးမြော်ကြသည့် ထင်ရှားသော ဘုရားဖြစ်သည်။  
 အင်းလေးဖောင်တော်ဦးဘုရားရုပ်ပွားတော်များ ဒေသစာရိတ္တအပူဇော်ခံပွဲကို နှစ်စဉ်သီတင်းကျွတ်လဆန်း ၁ ရက်မှ လပြည့်ကျော် ၃ ရက်အထိ စော်ဘွားကြီးများ လက်ထက်မှစကာ ယနေ့ကာလအထိ အပူဇော်ခံရာဌာန ၂၁ ဌာန ထားရှိ အပူဇော်ခံခဲ့ပါသည်။ ထို့ကြောင့် ရပ်နီးရပ်ဝေးမှ ဘုရားဖူးပြည်သူများက ဗုဒ္ဓရုပ်ပွားတော်များ လှည့်လည်အပူဇော်ခံမည့် စာမျက်နှာ ၃ ကော်လံ ၁ သို့

## ကလေး-ပြောင်ဘုတ်-မော်လိုက်လမ်း ကတ္တရာလမ်းအဖြစ် အဆင့်မြှင့်တင်မည်

ကလေး စက်တင်ဘာ ၂၂  
 ကလေး-ပြောင်ဘုတ်-မော်လိုက်လမ်းမကြီးကို ယခုဘဏ္ဍာရေးနှစ်အတွင်း တိုင်းဒေသကြီးရန်ပုံငွေမှ ကျပ်သန်းပေါင်း ၇၈၀ ဖြင့် ကျောက်ချောလမ်းအဆင့်မှ ကတ္တရာလမ်းအဖြစ် ရှစ်ပိုင်ကို အဆင့်မြှင့်တင်ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း မြို့နယ်ဆောက်လုပ်ရေးအင်ဂျင်နီယာရုံးမှ ဦးမင်းထွဋ်က ပြောသည်။  
 ကလေး-မော်လိုက်-ပြောင်ဘုတ်လမ်းမကြီးသည် အိန္ဒိယ-မြန်မာ ချစ်ကြည်ရေးလမ်းမကြီးနှင့် ဆက်စပ်တည်ရှိပြီး မော်လိုက်မြို့အထိဆိုလျှင် ၃၃ မိုင်ကွာဝေးကြောင်း သိရသည်။ ယခုအခါ နိုင်ငံတော်မှ ထိုလမ်းကို မြေသားလမ်းအဖြစ်မှ ကျောက်ချောလမ်း၊ ကျောက်ချောလမ်းမှ ကတ္တရာလမ်းအဖြစ် တစ်နှစ်ပြီးတစ်နှစ် အဆင့်မြှင့်တင်ပြုပြင်လျက်ရှိရာ အသုံးပြုသူများပြားလာသကဲ့သို့ ကားလေးများ၊ ဆိုင်ကယ်များဖြင့် မော်လိုက်မြို့သို့ သွားလာနေကြပြီဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။  
 အဆိုပါ ပြောင်ဘုတ်လမ်းကောင်းမွန်လာမည်ဆိုပါက အမြင့်ပေ ၃၀၀၀ ကျော်တွင်တည်ရှိသည့် ကလေး၊ တမူး၊ မော်လိုက်မြို့တို့၏ ဂုဏ်ယူစရာဖြစ်သည့် လက်ဆေးကန်ကိုလည်း ရာသီမရွေးသွားလာနိုင်တော့မည်ဖြစ်သည်။  
 ကလေး-ပြောင်ဘုတ်-မော်လိုက်လမ်းသည် ဒုတိယကမ္ဘာစစ်ကာလက အင်္ဂလိပ်တို့ဖောက်လုပ်ခဲ့သော လမ်းမကြီးဖြစ်ရာ တမူးနယ်စပ်မှ ကလေး၊ ချင်းတွင်းမြစ်ကမ်းနဖူးသို့ အမြန်ဆုံးရောက်နိုင်သော ဖြတ်လမ်းတစ်ခုဖြစ်ကာ စစ်ရေးအတွက် လျှို့ဝှက်စွာအသုံးပြုခဲ့သောလမ်းမကြီးဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။  
 စာမျက်နှာ ၃ ကော်လံ ၁ သို့

**Oramin-G**  
 အသက်ရှမ်းစိတ်ရွတ်လမ်း... အော်ရာပင် - ၇၂၂၇  
 အော်ရာပင်-၇၂၂၇



ကြေးမုံစာတည်းရှုထောင့် ၂၃-၉-၂၀၁၄ [အင်္ဂါနေ့]

မိုးကိုမျှော်သည်

မြန်မာနိုင်ငံသည် အီကွေတာရပ်ဝန်းနှင့် နွေးသမပိုင်းနယ်မြေများ လွှမ်းခြုံနေရာတွင် တည်ရှိသောကြောင့် ရာသီဥတုမျှတသည်။ တစ်ဖက်မှာ အီကွေတာရပ်ဝန်း ပူလွန်းသည့်ဒေသဆိုငြားလည်း ပင်လယ်ကမ်းရိုးတန်း ဒေသများဖြစ်နေ၍ ရာသီဥတုပူပြင်းလွန်းသည်ဟူ၍မရှိ။ တောင်တန်း သုံးသွယ်၊ မြစ်ကြောင်းအသွယ်သွယ်နှင့် ရှုခင်စဖွယ် လှပတင့်တယ်ရှိနေသည်။

အမြစ်စီးတောများ၊ ဒီရေတောများ၊ ရွက်ပြတ်တောများနှင့် နိုင်ငံ မျက်နှာပြင်ကို အစိမ်းရောင်လွှမ်းခြုံ ငြိမ်းချမ်းအေးမြသောအသွင်ကို ဆောင်ပေးထားသည်။ နွေ၊ မိုး၊ ဆောင်း ဥတုသုံးလီ၊ ရာသီ ၁၂လ၊ သူ့ရာသီ နှင့် သူ့ဆိုသလို အလှကိုယ်စီနှင့် အမိနိုင်းကို ဂုဏ်ဝင်ထည်စေသည်။ အထူးသဖြင့် မိုးရာသီကာလများ၊ မုတ်သုံလေနှင့်အတူ မိုးစက်မိုးပေါက် များ နိုင်ငံတစ်နံတစ်လျား နေရာအနှံ့မှာ ပုံမှန်ရွာသွန်းပြီးပေးနေစေပါ။

သို့သော် ဒေသ၏ ပကတိအခြေအနေကြောင့် ရခိုင်၊ ဧရာဝတီနှင့် တနင်္သာရီဒေသများတွင် မိုးကောင်း၍ လေညာအရပ်၊ မြေနိမ့်ချိုင့်ဝှမ်း ဒေသမြန်မာနိုင်ငံအလယ်ပိုင်းတွင် မိုးနည်းပါးတတ်သည်။ မြောက်ပိုင်းဒေသ နှင့် ရှမ်းကုန်းမြင့်ဒေသများတွင် မြင့်မားသော တောင်သွယ်တောင်တန်းများက

ဖြတ်တိုက်လာသည့် မုတ်သုံလေမှ မိုးသီးတွေကို ခြေယူပေးတတ်သည်။ ယင်းမှာ မိမိတို့နိုင်ငံ၏ ရေ မြေအနေအထားလိုက်၍ မိုးအနည်းအများ ရရှိမှုများဖြစ်သည်။

အထူးသဖြင့် မိုးနည်းရပ်ဝန်းနေပြည်သူများ မိုးကိုမျှော်ရသည်မှာ နှစ်တိုင်းပင်။ မိမိဖုလော လွန်ဆွဲပွဲများဖြင့် မိုးကိုခေါ်ကြသည်။ အနောက်တောင် ဆီက မိုးသားတွေ ညိုလာပြီဆိုလျှင် ပျော်ကြရသည်။ မိုးသားများကလည်း ကောင်းကင်ပေါ်မှ ဖြတ်သွားရင်း မိုးရေစက်များကို လက်ဆောင်ပေးသွား သည်ကများသည်။ အရှေ့ဘက် ရှမ်းကုန်းမြင့်ဆီ၊ မြောက်ဘက်တောင်တန်းများဆီ အရောက်သယ်သွားတတ်ကြသည်။

ရွှေကိုမလို၊ ရေကိုသာလိုသော မိုးနည်းရပ်ဝန်းနေပြည်သူများ ယခုနှစ်မှာ ပို၍ မိုးလိုနေသည်။ တချို့ဒေသများတွင် အဝီစိတွင်းများ ရေချိုမထွက်၍ သဘာဝမိုးရေလျှော့ကန်များကို အဓိကအားထားနေကြရသည်။ အထူးသဖြင့် ယခုနှစ်တွင် ပခုက္ကူဒေသအတွင်း ကျေးရွာများရှိ သောက်သုံးရေကန်များ မိုးရေလုံလောက်စွာ မရဖြစ်နေကြသည်။ ဤကန်များ ရေပြည့် ရေလျှံမှ ဒေသခံများအတွက် နေရာသီရေဒုက္ခကင်းဝေးမည်။ ယခုညိုဒေသများ မိုးဦးနှင့် မိုးလယ် မိုးခေါင်သည်။ ယခုမိုးနှောင်းကာလရောက်လာခဲ့ပြီ။ ကန်များမှာ မိုးရေလုံလောက်အောင် မရသေး၍ မိုးကိုမျှော်ကြရသည်။

လတ်တလောမှာ ပုံမှန်လမ်းကြောင်းမှလာနေကျ မုတ်သုံလေနှင့် မုတ်သုံ မိုးမဟုတ်တော့ဘဲ အရှေ့ဘက်မှ မမျှော်လင့်ဘဲ အလည်ဝင်ရောက်လာသည့် ဧည့်သည်မုန်တိုင်းကြောင့် စစ်ကိုင်း၊ မန္တလေးဒေသ တချို့တွင် သဲသဲမဲမဲမိုးရွာ သွန်းနေသည်။ ရေကြီးရေလျှံနှင့် တချို့နေအိမ်များ ရေထဲမောပါ။ တချို့နေရာ

များ မြေပြိုနှင့် သွားရေလားရေ အခက်အခဲတွေ့နေကြရသည်။ ကယ်ဆယ် ရေးအတွက် ကြိုတင်ထားပြီးဖြစ်နေ၍ ချက်ချင်းဖြေရှင်းပေးနိုင်ခဲ့၍ တော်သေးသည်။

မြေရှင်းမပေးနိုင်ခဲ့သည်မှာ ဧရာဝတီအရှေ့ဘက်ကမ်း၌ ကောင်းလွန်း နေသောမိုးကို အနောက်ဘက်ကမ်း ပခုက္ကူဒေသသို့ မရွှေ့ပေးနိုင်ခဲ့ခြင်းဖြစ် သည်။ အထူးသဖြင့် ယခုလို မမျှမတ ရာသီဥတုဆိုလျှင် လက်ရှိအဆင့်မြင့် နည်းပညာများဖြင့်လည်း ဖြေရှင်းဆောင်ရွက်နိုင်မည်မဟုတ်ချေ။ နမူနာ အားဖြင့် ပစိဖိတ်ဒေသ အရှေ့ဘက်ကမ်းခြေ အမေရိကန်ပြည်ထောင်စု ကယ်လီဖိုးနီးယားပြည်နယ်တွင် ရာစုနှစ်အတွင်း အဆိုးရွားဆုံး မိုးခေါင်မှုနှင့် ကြုံနေချိန်၊ တောမီးလောင်ကျွမ်းခြင်း၊ ရေရှားပါးပြတ်လပ်ခြင်းများနှင့် ကြုံတွေ့နေချိန် ပစိဖိတ်ဒေသအနောက်ဘက်ကမ်းခြေများတွင် မုန်တိုင်း များဖြစ်ပေါ်၊ မိုးကြီးလေကြီးဖြစ်နေသည့်ဖြစ်စဉ်များက သက်သေပြလျက် ရှိသည်။

လက်ရှိမိမိတို့နိုင်ငံတွင်လည်း ဧရာဝတီအရှေ့ဘက်ခြမ်းမှာ မိုးကောင်း လွန်းနေချိန် အနောက်ဘက်ကမ်းဒေသတချို့တွင် မိုးကိုမျှော်၍ ရွာမည့် ရက်ကို ရေတွက်ကာ အချိန်များကုန်ဆုံးလျက်ရှိသည်။ ယခင်က မိမိတို့ နိုင်ငံအတွက် မိုးရေရရှိမှုတွင် အနောက်တောင်မုတ်သုံလေမှတစ်ပါး အခြားအားကိုးရာမရှိ။ ယခုရာသီဥတုကိုပင် အကောင်းမြင်ရမည်လား၊ တောင်တရုတ်ပင်လယ်မှ အလည်လာသောမုန်တိုင်းများ၊ ဝီယက်နမ်၊ လာအို နိုင်ငံများကို ဖြတ်သန်းကာ မိမိတို့နိုင်ငံအရှေ့ဘက်ခြမ်းကို ဝင်ရောက်လာ သည်။ မိုးရွာသွန်းစေသည်၊ မိုးရေလျှံစေသည်။ မိုးရေအလျှံပယ် ရရှိစေ သည်။ မိုးကိုမျှော်နေရသော မိမိတို့နိုင်ငံသားများအတွက် ကောင်းခြင်း မင်္ဂလာတစ်ရပ်ဟု ဆိုရမည်သာ ဖြစ်ပါသည်။ ။

စက်မှုဝန်ကြီးဌာနနှင့် ချိုင်းနားစတိုးဇက်ပိုရေးရှင်းတို့ ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်ရေး ဆွေးနွေး

နေပြည်တော် စက်တင်ဘာ ၂၂

စက်မှုဝန်ကြီးဌာန ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဦးမောင်မြင့် အား China Steel Corporation မှ Vice President ဖြစ်သူ Mr.M.P Wang ဦးဆောင်သော ကိုယ်စားလှယ် အဖွဲ့သည် ယနေ့ နံနက် ၁၀ နာရီတွင် စက်မှုဝန်ကြီးဌာန အစည်းအဝေးခန်းမ၌ လာရောက်တွေ့ဆုံသည်။

ထိုသို့ တွေ့ဆုံရာတွင် စက်မှုဝန်ကြီးဌာနနှင့် ပူးပေါင်း ၍ အမှတ်(၁)သံမဏိစက်ရုံ (မြင်းခြံ)နှင့် အမှတ်(၂)သံမဏိ

စက်ရုံ(ပင်းပက်)တို့အတွက် Technical Services များ ကူညီထောက်ပံ့ပေးရေး၊ ဝန်ထမ်းများ၏ Capacity Building မြှင့်တင်ရန်အတွက် Training များ ပို့ချပေး ရေး၊ နည်းပညာများ လွှဲပြောင်းပေးရေး၊ Steel Fabrication Workshop တည်ဆောက်ရေးနှင့် အနာဂတ်တွင် ပူးပေါင်း ဆောင်ရွက်ရေးဆိုင်ရာ လုပ်ငန်းစဉ်များအား ရင်းနှီး ပွင့်လင်းစွာ ဆွေးနွေးခဲ့ကြသည်။

(သတင်းစဉ်)



အကူအညီပေးရေးဆိုင်ရာ မူဘောင်အစီအစဉ် လက်မှတ်ရေးထိုး

နေပြည်တော် စက်တင်ဘာ ၂၂

ပြည်ထောင်စုသမ္မတ မြန်မာနိုင်ငံ တော်အစိုးရနှင့် ကိုရီးယားသမ္မတ နိုင်ငံအစိုးရတို့အကြား ၂၀၁၄ ခုနှစ် အတွက် အကူအညီပေးရေးဆိုင်ရာ မူဘောင်အစီအစဉ်လက်မှတ်ရေးထိုး ခြင်းအခမ်းအနားကို ယနေ့ မွန်းလွဲ ၂ နာရီတွင် အမျိုးသားစီမံကိန်းနှင့် စီးပွားရေးဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်မှုဝန်ကြီးဌာန အစည်းအဝေးခန်းမ၌ ကျင်းပရာ ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော်

အစိုးရကိုယ်စား အမျိုးသားစီမံကိန်း နှင့် စီးပွားရေးဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်မှုဝန်ကြီး ဌာန ဒုတိယဝန်ကြီး ဒေါ်လှလှသိန်း နှင့် ကိုရီးယားသမ္မတနိုင်ငံအစိုးရ ကိုယ်စား မြန်မာနိုင်ငံဆိုင်ရာ ကိုရီး ယားနိုင်ငံ သံအမတ်ကြီး H.E.Mr. LEE Baek-soon တို့ လက်မှတ် ရေးထိုးကြသည်။

မူဘောင်အစီအစဉ်ကို လက်မှတ် ရေးထိုးခြင်းဖြင့် မြန်မာ-ကိုရီးယား နှစ်နိုင်ငံအကြား စီးပွားရေးနှင့်

လူမှုရေးကဏ္ဍများတွင် စဉ်ဆက်မပြတ် ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်စေရေး၊ ချစ်ကြည် ရင်းနှီးမှုပိုမိုခိုင်မာရေး၊ ၂၀၁၄ ခုနှစ် အတွင်း မြန်မာနိုင်ငံရှိ စီမံကိန်း လုပ်ငန်းများ အကောင်အထည်ဖော် ဆောင်ရွက်ရေးနှင့် ဖွံ့ဖြိုးရေးလုပ်ငန်းစဉ် များအတွက် အကူအညီပေးရရှိမည် ဖြစ်သည်။

အခမ်းအနားသို့ အမျိုးသား စီမံကိန်းနှင့် စီးပွားရေးဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်မှု ဝန်ကြီးဌာန ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဒေါက်တာကံဇော်၊ ဒုတိယဝန်ကြီး ဒေါက်တာပွင့်ဆန်း၊ KOICA President H.E.Mr.KIM, young Mok နှင့် တာဝန်ရှိသူများ တက်ရောက် ကြသည်။

(သတင်းစဉ်)

သစ်တောနဲ့သစ်ပင် ချစ်ခင်တဲ့လူမျိုး သစ်ပင်ကိုနှစ်စဉ်စိုက် ရွှေတိုက်ကိုစိုး

ကမ္ဘာ့မြန်မာ

၅ ဦးဖြည့် လျှင် (၀ သိန်း)

၁ ဦးချင်း လျှင် (၀.၃ သိန်း)

Ph: 01-364012, 09-440000767, 09-5122442, 09-73004301, 09-30000010

ရွှေဈေး၊ စက်သုံးဆီဈေးနှင့် နိုင်ငံခြားငွေလဲလှယ်နှုန်း

ရန်ကုန်	စက်တင်ဘာ	၂၂	နိုင်ငံခြားငွေလဲလှယ်နှုန်း
ရန်ကုန်	ရွှေဈေး	၆၅၂၃၀၀	- ၆၅၃၃၀၀
မန္တလေး	ရွှေဈေး	၆၅၁၇၀၀	- ၆၅၂၇၀၀
<b>စက်သုံးဆီဈေးနှုန်း</b>			
(က)	ဒီဇယ်	တစ်လီတာ	၉၅၀ ကျပ်
(ခ)	အောက်တိုန်း 95	တစ်လီတာ	၁၁၈၀ ကျပ်
(ဂ)	အောက်တိုန်း 92	တစ်လီတာ	၉၄၀ ကျပ်
(ဃ)	ဓာတ်ဆီ	တစ်လီတာ	၈၁၄ ကျပ်
(က)	အမေရိကန်	တစ်ဒေါ်လာ	- ၉၈၃.၀၀
(ခ)	ဥရောပ	တစ်ယူရို	- ၁၂၆၂.၈
(ဂ)	တရုတ်	တစ်ယွမ်	- ၁၆၀.၀၇
(ဃ)	ထိုင်း	တစ်ဘတ်	- ၃၀.၅၃၃
(င)	မလေးရှား	တစ်ရင်းဂစ်	- ၃၀၄.၄၈
(စ)	အိန္ဒိယ	တစ်ရူပီး	- ၁၆.၁၇၀
(ဆ)	ဂျပန်	တစ်ရာယန်း	- ၉၀၂.၅၄
(ဇ)	တောင်ကိုရီးယား	တစ်ရာဝမ်	- ၉၄.၄၆၀
(ဈ)	ဩစတြေးလျ	တစ်ဒေါ်လာ	- ၈၇၉.၂၁
(ည)	စင်ကာပူ	တစ်ဒေါ်လာ	- ၇၇၇.၃၅

ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော်ဗဟိုဘဏ် သတ်မှတ်ရည်ညွှန်းနှုန်း

ပသလ

RUBY

NOBLE MOON

တစ်ညနှင့် ၄၂၀ ၀၀၀ကျပ်ခန့် 4Days / 3Nights



နိုင်ငံတကာ

# ရာသီဥတုပြောင်းလဲမှုပြဿနာကို တပ်လှန်နှိုးဆော် ကုလအကြီးအကဲအပါအဝင် ပြည်သူများ စုဝေးချိတ်ကပ်

နယူးယောက် စက်တင်ဘာ ၂၂

ရာသီဥတုပြောင်းလဲမှုပြဿနာကို ကမ္ဘာ့နိုင်ငံများက အရေးကြီးသည့် ပြဿနာတစ်ရပ်အဖြစ် အရေးယူ ဆောင်ရွက်ကြရန် တပ်လှန်နှိုးဆော်သည့်အနေဖြင့် ထင်ပေါ်ကျော်ကြားသော အနုပညာရှင်များ၊ နိုင်ငံရေးခေါင်းဆောင်များနှင့် လူထုလူတန်းစား အဖွဲ့အစည်းများမှ ပုဂ္ဂိုလ်များသည် အမေရိကန်ပြည်ထောင်စု နယူးယောက်မြို့၌ စက်တင်ဘာ ၂၁ ရက်ကစုဝေးကာ လူထုချိတ်ကပ်ပွဲ ပြုလုပ်ခဲ့ကြကြောင်း ဒေသဆိုင်ရာသတင်းဌာနများက ဖော်ပြသည်။

ကုလသမဂ္ဂအတွင်းရေးမှူးချုပ် ဘန်ကီမွန်း၊ နယူးယောက်မြို့တော်ဝန် ဘီလီဒီဘလာစီယို၊ ဟောလိဝုဒ် မင်းသား လီယိုနာဒိုဒီကာပရီယိုတို့ အပါအဝင် အကျော်အားကျော်များသည် ပြည်သူများနှင့်အတူ နယူးယောက်မြို့ရှိ ဆဌမရိပ်သာလမ်းအတိုင်း စုဝေးချိတ်ကပ်ပွဲ ဆန္ဒထုတ်ဖော်ခဲ့ကြသည်။

နယူးယောက်မြို့ရှိ လမ်းများပေါ်၌ လူပေါင်း ၆၀၀၀၀၀ အထိ စုဝေးခဲ့ကြကြောင်း၊ ရာသီဥတုပြောင်းလဲမှု ပြဿနာကို မီးမောင်းထိုးပြရန် ရည်ရွယ်သည့် ကမ္ဘာတစ်ဝန်း လူထုဆန္ဒ ထုတ်ဖော်ပွဲများအနက် အင်အားအများဆုံးဖြစ်ပြီး သမိုင်းတွင် အကြီးကျယ်ဆုံး လှုပ်ရှားမှုတစ်ရပ်

ဖြစ်ကြောင်း လူထုချိတ်ကပ်ပွဲ စီစဉ်သူများက ပြောကြားကြသည်။

လက်တင်အမေရိကနှင့် ဥရောပနိုင်ငံများရှိ အဓိက မြို့ကြီးများတွင်လည်း ရာသီဥတုပြောင်းလဲခြင်းဆိုင်ရာ လူထုချိတ်ကပ်ပွဲများနှင့် လူထုစည်းဝေးပွဲများကို ကျင်းပခဲ့ကြသည်။ အိန္ဒိယနှင့် ဩစတြေးလျနိုင်ငံတို့ အပါအဝင် ကမ္ဘာ့နိုင်ငံများမှ ပြည်သူများသည် နယူးယောက်မြို့၌ စက်တင်ဘာ ၂၃ ရက်တွင်ကျင်းပမည့် ရာသီဥတုပြောင်းလဲခြင်းဆိုင်ရာ ထိပ်သီးညီလာခံအကြို ဆန္ဒထုတ်ဖော်ကြခြင်း ဖြစ်ကြောင်း သတင်းတွင်ဖော်ပြသည်။ အဆိုပါ ထိပ်သီးညီလာခံကို ကုလသမဂ္ဂအတွင်းရေးမှူးချုပ် ဘန်ကီမွန်းက အိမ်ရှင်အဖြစ် တာဝန်ယူကာ ကျင်းပမည်ဖြစ်သည်။

ရာသီဥတုပြောင်းလဲမှု ပြဿနာကို အလေးပေး ကိုင်တွယ် ဆောင်ရွက်ရာ၌ တိုက်တွန်းနှိုးဆော်သည့် လူထုချိတ်ကပ်ပွဲများကို ကမ္ဘာတစ်ဝန်း နေရာပေါင်း ၂၀၀၀ ကျော်တွင် ကျင်းပခဲ့သည်။ **ရိုက်တာ။**



ရာသီဥတုပြောင်းလဲမှုဆိုင်ရာ လူထုချိတ်ကပ်ပွဲတွင် ကုလသမဂ္ဂအကြီးအကဲ ဘန်ကီမွန်းအား တွေ့ရစဉ်။

## အိမ်ဖြူတော်လုံခြုံရေး အစီအစဉ်သစ် ထောက်လှမ်းရေးဌာန စဉ်းစားသုံးသပ်

ဝါရှင်တန် စက်တင်ဘာ ၂၂

အမေရိကန်အိမ်ဖြူတော်၏ အရှေ့ဘက်မှတ်နာစာရိ အများပြည်သူ ဝင်ထွက်သွားလာနိုင်သော နေရာဒေသများသို့ ကမ္ဘာလှည့်ခရီးသည်များ ဝင်ရောက်ခြင်းမရှိမီ စစ်ဆေးရေးဂိတ်များ၌ ၎င်းတို့ကို လုံခြုံရေးအရ စိစစ်ရန်စီစဉ်ပတ်သက်၍ ထောက်လှမ်းရေးဌာနက စဉ်းစားသုံးသပ်လျက် ရှိကြောင်း ဒေသဆိုင်ရာ သတင်းဌာနများက စက်တင်ဘာ ၂၂ ရက်က သတင်းထုတ်ပြန်သည်။

စက်တင်ဘာ ၁၉ ရက်က ဓားတစ်ချောင်းသယ်ဆောင်လာသော အမျိုးသားတစ်ဦးသည် ပင်ဆယ်လ်ဗေးနီးယားရိပ်သာလမ်းရှိ ခြံစည်းရိုးကို ကျော်ဖြတ်ကာ သမ္မတအိမ်တော်၏ ရှေ့တံခါးပေါက်ကိုဖြတ်သန်း၍ ဝင်ရောက်လာခဲ့သည့်ဖြစ်ရပ် ပေါ်ပေါက်ခဲ့ပြီးနောက် အိမ်ဖြူတော်လုံခြုံရေးကိုတိုးမြှင့်ရန် ထောက်လှမ်းရေးဌာနက စီစဉ်လျက်ရှိကြောင်း တရားဥပဒေစိုးမိုးရေး တာဝန်ရှိသူများက ပြောကြားကြသည်။

သမ္မတရုံးနှင့် သမ္မတအိမ်တော်တို့တည်ရှိရာ အိမ်ဖြူတော် လုံခြုံရေးအတွက် အနီးဝန်းကျင်၌ စစ်ဆေးရေးဂိတ်များကို ထောက်လှမ်းရေးဌာနက ဖွင့်လှစ်မည်ဖြစ်ကြောင်း တာဝန်ရှိသူများက ပြောကြားကြသည်။

ထောက်လှမ်းရေးဌာနမှ စုံထောက်များသည် စစ်ဆေးရေးဂိတ်များ ဖွင့်လှစ်ကာ အိတ်များအတွင်း ပေါက်ကွဲစေနိုင်သော ပစ္စည်းများနှင့် လက်နက်များကို ယူဆောင်လာခြင်း ရှိမရှိ ရှာဖွေစစ်ဆေးမည်ဖြစ်သည်။

အိမ်ဖြူတော်လုံခြုံရေး စီမံချက်များအား မည်သည့်အချိန်တွင် စတင်မည်ကို မသိရသေးပေ။ အမေရိကန် ဥယျာဉ်များ လုံခြုံရေးရဲတပ်ဖွဲ့၊ အိမ်ဖြူတော်၏ သမိုင်းကြောင်းဆိုင်ရာ သုတေသနအဖွဲ့၊ ဝါရှင်တန်မြို့တော်ရဲတပ်ဖွဲ့နှင့် ထောက်လှမ်းရေးဌာနတို့သည် အိမ်ဖြူတော်လုံခြုံရေးအတွက် ညှိနှိုင်းဆောင်ရွက်လျက်ရှိသော အဖွဲ့အစည်းများ ဖြစ်ကြသဖြင့် လုံခြုံရေးစီမံချက်များကို အသစ်ရေးဆွဲရာတွင် အရှုပ်အထွေးများ ရှိနေဆဲဖြစ်ကြောင်း တာဝန်ရှိသူများက ပြောကြားကြသည်။ **ပီတီအိုင်း။**



အိမ်ဖြူတော်အောက်အဖွဲ့ ပြောက်ဘက် ဖြတ်ခင်းပြင်တွင် ထောက်လှမ်းရေးဌာန အရာရှိများကို တွေ့ရစဉ်။



## ယီမင်အစိုးရတပ်ဖွဲ့နှင့် သူပုန်တို့ တိုက်ခိုက်မှုရပ်ဆိုင်းရန် သဘောတူညီ

ဆာနား(ယီမင်) စက်တင်ဘာ ၂၂

ယီမင်အစိုးရနှင့် နှိုးယားသူပုန်တို့သည် ပြည်သူ ၀၄၀ ကျော် အသက်ဆုံးရှုံး၍ ထောင်ပေါင်းများစွာ ၎င်းတို့နေအိမ်များကို စွန့်ခွာထွက်ပြေးစေခဲ့သော အကြမ်းဖက်တိုက်ခိုက်ခြင်းများ ရပ်ဆိုင်းသွားစေရန် ရည်ရွယ်သည့် သဘောတူညီချက်တစ်ခုကို လက်မှတ်ရေးထိုးခဲ့ကြကြောင်း ယနေ့ ဘီဘီစီသတင်းတွင် ဖော်ပြသည်။

လွန်ခဲ့သည့်ရက်သတ္တပတ် နောက်ဆုံးရက်များတွင် ယီမင်ဆိုင်ရာ ကုလသမဂ္ဂသံတမန် ဂျာမားလ်ဘီနီမာ၏ ကြားဝင်စေ့စပ်ပေးမှုကြောင့် အဆိုပါသဘောတူညီချက် ရရှိခဲ့ခြင်းဖြစ်သည်။

ယင်းတွင် ချက်ချင်းအပစ်အခတ်ရပ်စဲရေးနှင့် တစ်လအတွင်း အတတ်ပညာရှင်များ ပါဝင်သော အစိုးရအဖွဲ့ ဖွဲ့စည်းရေးတို့ ပါဝင်သည်။

လမ်းတိုင်းလမ်းတိုင်း၌ ဖြစ်ပွားလျက်ရှိသည့် သွေးထွက်သံယိုမှုများအား ရပ်ဆိုင်းရေးအတွက် ၎င်းတို့သည် အဆိုပါသဘောတူညီချက်ကို လက်မှတ်ရေးထိုးရန် ခန်းမအတွင်းသို့ ရောက်ရှိလာခြင်းဖြစ်ကြောင်း၊ နိုင်ငံတွင်း၌ ဖြစ်ပျက်နေမှုများကို ဘုရားသခင်က ကျေနပ်နှစ်သက်မည် မဟုတ်ကြောင်း၊ ပြည်သူ့အားလုံးအတွက် ၎င်းတို့တွင် တာဝန်ရှိကြောင်း၊ အပစ်အခတ်ရပ်စဲရေးအတွက် ၎င်းတို့ တာဝန်ယူရမည်ဖြစ်ကြောင်း ယီမင်သမ္မတ အဘက်ရက် ဘိုမန်ဆိုအာဟာဒီက ပြောကြားခဲ့သည်။ **ဘီဘီစီ။**

ဘင်္ဂလားဒေ့ရှ် အိန္ဒိယအာကာသအေဂျင်စီ၏ ထိန်းချုပ်ရေးခန်းမကို တွေ့ရစဉ်။



## အင်္ဂါဂြိုဟ်ပတ်လမ်းအနီးသို့ အိန္ဒိယ စူးစမ်းရေးယာဉ် ရောက်ရှိ

ဘင်္ဂလားဒေ့ရှ် စက်တင်ဘာ ၂၂

အိန္ဒိယနိုင်ငံ၏ အင်္ဂါဂြိုဟ်စူးစမ်းရေးယာဉ် အာကာသယာဉ်သည် ယင်းဂြိုဟ်၏ အနီးဝန်းကျင်ဒေသသို့ ရောက်ရှိနေပြီး စီစဉ်ထားသည့်အတိုင်း ဂြိုဟ်ပတ်လမ်းအတွင်းသို့

နောက် ၄၈ နာရီအကြာတွင် ဝင်ရောက်မည်ဖြစ်ကြောင်း အိန္ဒိယ အာကာသအေဂျင်စီက စက်တင်ဘာ ၂၂ ရက်တွင် ပြောကြားသည်။

မန်ဂလာယန်းဟု အမည်ပေးထားသည့် အဆိုပါ အာကာသယာဉ်ကို ယမန်နှစ် နိုဝင်ဘာလက လွှတ်တင်ခဲ့ပြီး စက်တင်ဘာ ၂၄ ရက်တွင် ဂြိုဟ်ပတ်လမ်းအတွင်းသို့ ဝင်ရောက်ချိန်အထိ ရက်ပေါင်း ၃၀၀ ခန့်နှင့်ခဲ့ရသည်။

အိန္ဒိယနိုင်ငံ၏ အင်္ဂါဂြိုဟ် စူးစမ်းရေးယာဉ်ရောင်အောင်မြင်ပါက အမေရိကန်ပြည်ထောင်စု ရုရှားနှင့်ဥရောပ အာကာသအေဂျင်စီတို့ပြီးလျှင် အင်္ဂါဂြိုဟ်သို့ စူးစမ်းရေးယာဉ် စေလွှတ်နိုင်သည့် စတုတ္ထမြောက်နိုင်ငံ ဖြစ်လာမည်ဆို၏။

အင်္ဂါဂြိုဟ် စူးစမ်းရေးယာဉ်သည် အင်္ဂါဂြိုဟ်၏ ဆွဲအားသက်ရောက်သော ရပ်ဝန်းအတွင်းသို့ ဝင်ရောက်ခဲ့ပြီးဖြစ်ကြောင်း အိန္ဒိယအာကာသအေဂျင်စီက ပြောကြားသည်။

စက်တင်ဘာ ၂၂ ရက် နှောင်းပိုင်းတွင် အဆိုပါ အာကာသယာဉ်၏ အဓိကအင်ဂျင်စက်ကို လေးစက္ကန့်ကြာ စမ်းသပ်နှိုးကြည့်ခဲ့ရာ အောင်မြင်မှုရရှိကြောင်း သတင်းတွင် ဖော်ပြသည်။ **ဘီဘီစီ။**

## အာဇာနည်ဝေရေး သဘောတူညီချက်ရရှိ ခေါက်တာဂါနီ အာဖဂန်သမ္မတဖြစ်လာမည်

ကဘူး စက်တင်ဘာ ၂၂

အာဖဂန်နစ္စတန်နိုင်ငံ၌ အာဇာနည်ဝေရေး သဘောတူညီချက်တစ်ရပ်ကို လက်မှတ်ရေးထိုးနိုင်ခဲ့ပြီးနောက် ဘဏ္ဍာရေးဝန်ကြီးဟောင်း ခေါက်တာအင်ရှ်ရက်ဖ်ဂါနီ အာမက်ဇိုင်းအား သမ္မတအဖြစ် ရွေးချယ်တင်မြှောက်ခံရသူအဖြစ် ၎င်း၏အတိုက်အခံက အသိအမှတ်ပြုလိုက်ရာ လပေါင်းအတန်ကြာဖြစ်ပေါ်ခဲ့သော ရွေးကောက်ပွဲဆိုင်ရာ အငြင်းပွားမှုမှာ ပြီးဆုံးသွားပြီဖြစ်ကြောင်း ဒေသဆိုင်ရာ သတင်းဌာနများက စက်တင်ဘာ ၂၂ ရက်တွင် သတင်းထုတ်ပြန်သည်။

ဂါနီနှင့် ၎င်း၏ပြိုင်ဘက် အဗ္ဗဒူလာ အဗ္ဗဒူလာတို့ ရရှိခဲ့သော နိုင်ငံရေး သဘောတူညီချက်တစ်ရပ်အရ အပြီးသတ်မဲစာရင်းရလဒ်ကို ထုတ်ပြန်ကြေညာခြင်းမရှိပေ။ အဗ္ဗဒူလာသည် နိုင်ငံခြားရေးဝန်ကြီးဟောင်းဖြစ်ပြီး ရွေးကောက်ပွဲတွင် မဲသမားများ ပြုလုပ်ခဲ့သည်ဟု ဂါနီအားစွပ်စွဲခဲ့သူဖြစ်သည်။

အာဖဂန်ရွေးကောက်ပွဲကော်မရှင်သည် ခေါက်တာဂါနီအား သမ္မတအဖြစ် ထုတ်ပြန်ကြေညာကြောင်း အဆိုပါ ကော်မရှင်အကြီးအကဲ အာမက်ယူဆွတ်နူရီစတန်နီက ပြောကြားသည်။ အာဇာနည်ဝေရေး သဘောတူညီချက်အရ အဗ္ဗဒူလာက အစိုးရအဖွဲ့၏ အမှုဆောင်အရာရှိချုပ်ရာထူးကို ရရှိမည်ဖြစ်သည်။ **ရိုက်တာ။**

လွှတ်တော်စာစာ

ပြည်ထောင်စုလွှတ်တော်အစည်းအဝေး

မြေယာသိမ်းဆည်းခြင်းဆိုင်ရာကိစ္စရပ်များကို စေ့စေ့စပ်စပ်လေ့လာစုံစမ်းပြီး အမှန်တရားကိုဖော်ထုတ်၍ ဥပဒေနှင့်အညီ ပြေရှင်းဆောင်ရွက်ပေး

နေပြည်တော် စက်တင်ဘာ ၂၂

ပထမအကြိမ် ပြည်ထောင်စုလွှတ်တော် (၁၁)ကြိမ်မြောက် ပုံမှန်အစည်းအဝေး ပဋိပက္ခမရှိဘဲ ယနေ့မနက် ၉ နာရီတွင် ပြည်ထောင်စုလွှတ်တော် အစည်းအဝေး ခန်းမ၌ ကျင်းပသည်။

အစည်းအဝေးတွင် ပြန်ကြားရေးဝန်ကြီးဌာနနှင့် ကျန်းမာရေးဝန်ကြီးဌာန ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီးများအဖြစ် ခန့်အပ်တာဝန်ပေးခြင်းခံရသော ဦးရဲထွဋ်နှင့် ဒေါက်တာ သန်းအောင်တို့က ပြည်ထောင်စုလွှတ်တော်နာယက၏ ရှေ့မှောက်၌ ကတိသစ္စာပြုကြသည်။

ထို့နောက် လယ်ယာမြေနှင့်အခြားမြေများ သိမ်းဆည်းခံရမှုကြောင့် ပြည်သူများနှစ်နာမူ မရှိစေရေးအတွက် စုံစမ်းစစ်ဆေးမှုနှင့်အညီ ဝင်ရောက်အကြံပေးဆောင်ရွက်ပေးအခြေအနေ လေ့လာတွေ့ရှိချက် အစီရင်ခံစာကို ဖတ်ကြားတင်သွင်းသည်။

ယင်းအစီရင်ခံစာတွင် တပ်မတော်တပ်ရင်းတပ်ဖွဲ့များ တိုးချဲ့ဖွဲ့စည်းရာတွင် တပ်သိမ်းမြေအဖြစ် သိမ်းဆည်းခြင်းနှင့်စပ်လျဉ်း၍ လျော်ကြေး၊ နှစ်နာကြေးပေးရာတွင် ကာလဒေသ၏ ပေါက်ဖျော့မှုနှင့်အညီပေးလျော်ရန်၊ တပ်အရွယ်အစားအရ လိုအပ်သလောက်သာ သိမ်းဆည်းရန်၊ ပိုမိုသိမ်းဆည်းထားသည့် မြေပေါ်တွင် သီးစားခရယူပြီး အငှားချထားခြင်းမပြုရန်၊ တပ်ဝင်းနှင့် တစ်ဆက်တစ်စပ် တည်းမရှိသောနေရာများတွင် သိမ်းဆည်းခဲ့သော မြေများကို သက်ဆိုင်ရာ ပိုင်ဆိုင်ခွင့်ရှိသူများသို့ ပြန်လည်ပေးရန်လိုအပ်ပါကြောင်း။

မြို့ပြများ တိုးချဲ့တည်ဆောက်ခြင်းနှင့် စက်မှုဇုန်များ တည်ဆောက်ခြင်းအတွက် သိမ်းဆည်းခြင်းနှင့်စပ်လျဉ်း၍ မြေကြီး၊ မြေပုံကွဲလွဲမှုရှိနေသည့်အတွက် မြေပြင်တွင် ပြန်လည်တိုင်းတာ၍ သိမ်းဆည်းခြင်းဆိုင်ရာကိစ္စများကို တည်ဆဲဥပဒေ၊ နည်းဥပဒေ၊ လုပ်ထုံးလုပ်နည်းများ၊ အမိန့်ညွှန်ကြားချက်၊ စည်းမျဉ်းစည်းကမ်းများနှင့်အညီ တိကျစွာ လိုက်နာဆောင်ရွက်ပေးရန်၊ သိမ်းဆည်းစဉ်က ကာလပေါက်ဖျော့မှုနှင့်အညီ ပေးလျော်ရန်၊ စီမံကိန်း၊ စီမံချက်၏ ရည်မှန်းချက်များအတိုင်း ပြီးမြောက်အောင် အကောင်အထည်ဖော်ဆောင်ရွက်နိုင်ခြင်းမရှိဘဲ စီမံကိန်းပျက်ပြယ်သွားခြင်း၊ စီမံကိန်းဆောင်ရွက်ရန် မလိုအပ်တော့ခြင်းများ ဖြစ်ပေါ်ပါက ထိုမြေကို မူလပိုင်ရှင် တောင်သူလယ်သမားများသို့ လွှဲပြောင်းပေးအပ်ရန်(သို့မဟုတ်)နိုင်ငံတော်အစိုးရက ပြန်လည်သိမ်းဆည်းပြီး ဥပဒေနှင့်အညီ စီမံခန့်ခွဲရန်၊ စီမံကိန်းများ၏ မူလရည်မှန်းချက်များအတိုင်း ပြီးမြောက်အောင် ဆောင်ရွက်နိုင်ခြင်းမရှိသေးသဖြင့်



ပထမအကြိမ် ပြည်ထောင်စုလွှတ်တော် (၁၁)ကြိမ်မြောက် ပုံမှန်အစည်းအဝေး ပဋိပက္ခမရှိဘဲ ကျင်းပစဉ်။ (သတင်းစဉ်)

ကျန်ရှိနေသော မြေများပေါ်တွင် စီမံကိန်းဆက်လက် ဆောင်ရွက်မည်ဆိုပါက မူလပိုင်ရှင်တောင်သူများသို့ ကာလဒေသပေါက်ဖျော့မှုနှင့်အညီ လျော်ကြေး၊ နှစ်နာကြေးနှင့် အခြားထောက်ပံ့မှုများပေးရန်၊ မြို့ပြတိုးချဲ့မှုနှင့် စက်မှုဇုန်ကဲ့သို့သော မြေသိမ်းမှုပြဿနာများကို တိုင်းဒေသကြီး/ပြည်နယ်အစိုးရအဖွဲ့မှ ဦးဆောင်၍ လုပ်ပိုင်ခွင့်ရ ကုမ္ပဏီများနှင့် တောင်သူလယ်သမားများ သုံးပွင့်ဆိုင်ညှိနှိုင်း ဆွေးနွေးပြီး ကုမ္ပဏီနှင့်တောင်သူများ နှစ်ဦးနှစ်ဖက် နှစ်နာမူမရှိစေရေးအတွက် ပြေရှင်းဆောင်ရွက်ပေးရန်၊ လ/န(၃၉) ခွင့်ပြုချက်မရှိဘဲ ဆောက်လုပ်အကောင်အထည်ဖော်ဆောင်ရွက်ခဲ့သည့်ကိစ္စရပ်များနှင့် စပ်လျဉ်း၍ သက်ဆိုင်ရာကုမ္ပဏီများမှ တောင်သူများသို့ ကာလပေါက်ဖျော့မှုနှင့် လျော်ကြေးပေးရန်နှင့် အခြားထောက်ပံ့မှုများ ဆောင်ရွက်ပေးရန်၊ လ/န(၃၉)ခွင့်ပြုချက်ရရှိပြီး အသုံးပြုခြင်းမရှိသော မြေဧရိယာများကို နိုင်ငံတော်အစိုးရ ထံ ပြန်လည်အပ်နှံရန်နှင့် မြေအသုံးချခြင်းနှင့်စပ်လျဉ်း၍ နိုင်ငံတော်အစိုးရကသာ စီမံခန့်ခွဲရန် လိုအပ်ပါကြောင်း။

တိုင်းဒေသကြီးနှင့်ပြည်နယ်အလိုက် မြေယာသိမ်းဆည်းခြင်းဆိုင်ရာကိစ္စရပ်များ စုံစမ်းဖြေရှင်းရေးအဖွဲ့များကို တိုင်းဒေသကြီး/ပြည်နယ်အစိုးရအဖွဲ့နှင့် ဌာနဆိုင်ရာများမှ တာဝန်ရှိသူများဖြင့် ပူးပေါင်းဖွဲ့စည်းပြီး စုံစမ်းသင့်ပါကြောင်း၊ စုံစမ်းရေးအဖွဲ့များသည် နေနှင့်နေ့ ကြန့်ကြာမှုမရှိစေဘဲ အချိန်ယူ၍ နံနက်စဉ်ပတ်ပတ်အားဖြင့် ဥပဒေနှင့်အညီ ပြေရှင်းဆောင်ရွက်ပေးရန်၊ စက်မှုဇုန် တည်ဆောက်ရန်အတွက် မြေသိမ်းဆည်းမှုများသည် မူလရည်မှန်းချက်အတိုင်းအောင်မြင်စွာ အကောင်အထည်ဖော် ဆောင်ရွက်နိုင်ခြင်းမရှိကြောင်း တွေ့ရှိရသည့်အတွက်

ထိုကဲ့သို့သော စက်မှုဇုန်များကို ဆက်လက်အကောင်အထည်ဖော်မည်ဆိုပါက လျော်ကြေး၊ နှစ်နာကြေးနှင့် အခြားအခွင့်အရေးများ ပေးရန်၊ ဆက်လက်ဆောင်ရွက်ရန် မရှိတော့ပါက မူလတောင်သူများသို့ ပြန်လည်လွှဲပြောင်းပေးရန် လိုအပ်ပါကြောင်း။

စိုက်ပျိုးရေး၊ မွေးမြူရေးစီမံကိန်းများ ဆောင်ရွက်ရန် ပုဂ္ဂလိကကုမ္ပဏီများသို့ မြေနေရာချထားပေးရာတွင် တောင်သူလယ်သမားများ လက်ရှိလုပ်ကိုင်နေသည့် လယ်ယာမြေများ ပါရှိသွားခြင်း၊ နိုင်ငံတော်စီမံကိန်းဖြစ်သည့် ရထားလမ်းများ၊ ကားလမ်းများ၊ လေယာဉ်ကွင်းများ တိုးချဲ့တည်ဆောက်ရေးအတွက် သိမ်းဆည်းခြင်းနှင့် နိုင်ငံတော်ပိုင်စက်ရုံ၊ အလုပ်ရုံများ တည်ဆောက်ရေးအတွက် သိမ်းဆည်းခြင်းနှင့် ပတ်သက်၍ နိုင်ငံပိုင်စက်ရုံ၊ အလုပ်ရုံများဖြစ်သည့် ဂုန်နီစက်ရုံ၊ သကြားစက်ရုံ၊ ချည်မျှင်နှင့် အထည်စက်ရုံ၊ သံမဏိစက်ရုံ၊ သစ်ဆိမ့်စိုက်ပျိုးရေးနှင့် ဆီစက်၊ သစ်စက်များတည်ဆောက်ရာတွင် စက်ရုံအဆောက်အအုံနှင့် ကုန်ကြမ်းစိုက်ပျိုးရေးအတွက် မြေများ သိမ်းဆည်းခဲ့သော်လည်း စက်ရုံများမှ အနည်းငယ်သာ စိုက်ပျိုးနိုင်ပြီး ကိုယ်တိုင်စိုက်ပျိုးနိုင်ခြင်း မရှိသည့်မြေများကို သီးစားချထားမည့်အစား တောင်သူများအား ပြန်လည်လွှဲပြောင်းပေးရန် လိုအပ်ပါကြောင်း။

ကော်မရှင်၏ တင်ပြချက်အပေါ် ပြည်ထောင်စု လွှတ်တော်၏ ဆုံးဖြတ်ချက်ကို အုပ်ချုပ်ရေးဆိုင်ရာ အဖွဲ့အစည်းများက တာဝန်ယူ၍ မြေသိမ်းဆည်းခံရသူများ နှစ်နာမူမရှိစေရေးအတွက် ပြေရှင်းဆောင်ရွက်ပေးရန် ဖြစ်ပါကြောင်း၊ သို့ရာတွင် လွှတ်တော်ကအတည်ပြုဆုံးဖြတ်ထားသော ဆုံးဖြတ်ချက်များမှာ ပကတိအခြေအနေတွင် အောက်ခြေ၌ ခရီးမရောက်၊ အရာမထင်ဘဲ ထိရောက်သော

ဖြေရှင်းပေးမှုများမရှိကြောင်း လေ့လာတွေ့ရှိရပါကြောင်း။

ကော်မရှင်အနေဖြင့် ကာကွယ်ရေးဝန်ကြီးဌာနသို့ တိုင်ကြားစာပေါင်း (၂၆၈၉) စောင်၊ တိုင်းဒေသကြီး/ပြည်နယ်အစိုးရအဖွဲ့များသို့ တိုင်ကြားစာပေါင်း(၆၅၅၉) စောင်၊ တိုင်ကြားစာစုစုပေါင်း (၉၂၄၈)စောင်လွှဲပြောင်းပေးပို့ပြီး ဖြစ်ပါကြောင်း၊ သို့ဖြစ်ပါ၍ သဝဏ်လွှာအရ ကာကွယ်ရေးဝန်ကြီးဌာနနှင့်စပ်လျဉ်းသည့် တိုင်ကြားစာပေါင်း (၅၈၃)စောင်ကို လည်းကောင်း၊ တိုင်းဒေသကြီး/ပြည်နယ်အစိုးရအဖွဲ့များနှင့် စပ်လျဉ်းသည့် တိုင်ကြားစာပေါင်း (၂၉၉)စောင်ကိုလည်းကောင်း တိုင်ကြားစာစုစုပေါင်း(၈၈၂)စောင် မြေဧကပေါင်း (၅၁၀၆၃၃ ဒဿမ ၉၃၄)ဧက ပြေရှင်းပြီးစီးခဲ့သည်ကို သိရှိရပါကြောင်းဖြင့် ဖော်ပြပါရှိသည်။

လွှတ်တော်နာယက က ယင်းအစီရင်ခံစာနှင့် စပ်လျဉ်း၍ ဆွေးနွေးလိုသည့် လွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ်များ ရှိပါက အမည်စာရင်းတင်သွင်းနိုင်ကြောင်း ကြေညာသည်။

ယင်းနောက် အလုပ်သမား၊ အလုပ်အကိုင်နှင့် လူမှုဖူလုံရေးဝန်ကြီးဌာန ဒုတိယဝန်ကြီး ဒေါ်ဝင်းမော်ထွန်းက နိုင်ငံတော်သမ္မတထံမှ သဘောထားမှတ်ချက်ဖြင့် ပြန်လည်ပေးပို့လာသော အလုပ်သမားရေးရာ အငြင်းပွားမှု ဖြေရှင်းရေးဥပဒေကို ပြင်ဆင်သည့် ဥပဒေကြမ်းနှင့်စပ်လျဉ်း၍ အလုပ်သမားရေးရာ အငြင်းပွားမှု ဖြေရှင်းရေးဥပဒေတွင် မပါရှိသော နေပြည်တော်အပါအဝင် ပြည်ထောင်စုနယ်မြေကိုယ်ပိုင်အုပ်ချုပ်ခွင့်ရတိုင်းနှင့် ကိုယ်ပိုင်အုပ်ချုပ်ခွင့်ရ ဒေသတို့ကို ဖြည့်စွက်တင်သွင်းရန်လိုအပ်ခြင်း၊ လက်ရှိဖြစ်ပေါ်နေသော အငြင်းပွားမှုများ၊ အလုပ်သမားဆန္ဒပြမှုများ၊ ခုံသမားမိအဖွဲ့၊ ခုံသမားမိကောင်စီတို့၏ ဆုံးဖြတ်ချက်ကို လိုက်နာခြင်းမရှိခြင်းတို့ကြောင့် ဥပဒေဓည်းနောင်အား ပိုမိုကောင်းမွန်စေရန် ထိရောက်မှုရှိသော ပြစ်ဒဏ်များ လိုအပ်ခြင်း စသည်တို့ကြောင့် ပြင်ဆင်ရခြင်းဖြစ်ပါကြောင်း ဖြင့် ရှင်းလင်းပြောကြားသည်။

ယင်းနောက် လွှတ်တော်နာယက က ယင်းဥပဒေကြမ်းအား သက်ဆိုင်ရာဝန်ကြီးဌာနနှင့် လွှတ်တော်၏ သဘောထားတို့ကို ရယူ၍ တစ်ပိုဒ်ချင်းစီအလိုက် အတည်ပြုကြောင်း ကြေညာသည်။

ထို့နောက် နိုင်ငံတော်သမ္မတထံမှ သဘောထားမှတ်ချက်ဖြင့် ပြန်လည်ပေးပို့လာသော နိုင်ငံရေးပါတီများမှတ်ပုံတင်ခြင်းဥပဒေကို ဒုတိယအကြိမ် ပြင်ဆင်သည့် ဥပဒေကြမ်းနှင့် မြန်မာနိုင်ငံ ဗိသုကာကောင်စီ ဥပဒေကြမ်းတို့အား သက်ဆိုင်ရာဝန်ကြီးဌာနနှင့် လွှတ်တော်၏ သဘောထားကို ရယူ၍ တစ်ပိုဒ်ချင်းစီအလိုက်အတည်ပြုကြောင်း ကြေညာသည်။

(သတင်းစဉ်)

**RITSUMEIKAN ASIA PACIFIC UNIVERSITY**  
INTERNATIONAL UNIVERSITY IN JAPAN

ကျွန်ုပ်တို့နိုင်ငံ၏ ပထမဦးဆုံးအပြည်ပြည်ဆိုင်ရာနိုင်ငံတော်အတွက် သို့မဟုတ် တစ်ခုဖြစ်သော APU ၏ မြန်မာကျောင်းသားကျောင်းသားများအတွက် အထူးအဖွဲ့အစည်း

- ပညာသင်ဆုဆောင်ပေးခြင်း (၃၀% မှ ၁၀၀% ထိ)
- အလုပ်အကိုင်ဆောင်ရွက်ခြင်း (၁၀၀%)
- အင်္ဂလိပ်(သို့)ဗဟိုဘာသာစကားဖြင့် တက်ရောက်သင်ကြားနိုင်မှု

**APU INFORMATION SESSION IN YANGON**

Date : 28.9.2014 (Sunday) Place : Better Life Education & Career Supporting Centre  
Room 410/411, 4th Floor, La Pyre Sky Plaza, No. 37, Allen Pye Pagoda Rd., Dagon Top, Yangon, Myanmar  
(+95-11) 372-3793 / (+65) 91-259-6197-8185

**APU**  
To register your attendance, please e-mail [apureg@ritsumei.ac.jp](mailto:apureg@ritsumei.ac.jp)

**SEPTEMBER LAST WEEK PROMOTION**  
Sales & Travel period: Until 30 September 2014

96++ BANGKOK	198++ THAI DOMESTIC	186++ SIN / KUL
321++ SEOUL/BEIJING	589++ EUROPE	670++ LOS ANGELES
315++ HONG KONG	221++ HONG KONG/BEIJING	546++ HONG KONG/BEIJING
238++ HONG KONG/BEIJING	477++ HONG KONG/BEIJING	
231++ HONG KONG/BEIJING	<b>HURRY UP BOOK NOW!</b>	

**Columbus TRAVEL** T: 229245, 216245, 378535, 378548



ဆောင်းပါး

# ရခိုင်ပြည်နယ်သည် စီးပွားရေးရင်းနှီးမြှုပ်နှံရန် အလွန်သင့်လျော်သည့် ဒေသတစ်ခုဖြစ်လာမည်

ရခိုင်ပြည်နယ်သည် နိုင်ငံတကာနှင့် ဆက်သွယ် သွားလာ ဝင်၊ ထွက်နိုင်သည့် ပင်လယ်ကမ်းခြေ ကြွယ်ဝ သည့် သဘာဝသယံဇာတများ၊ ခရီးသွားလုပ်ငန်းအတွက် တန်ဖိုးရှိသည့် သမိုင်းဝင်ယဉ်ကျေးမှုအမွေအနှစ်များ၊ ဈေးကွက်ကြီးမားသည့် အိမ်နီးချင်းနိုင်ငံများနှင့် ဆက်စပ်မှုရှိနေခြင်းစသည့် လူမှုစီးပွားဘဝဖွံ့ဖြိုးတိုးတက် စေသော အခြေခံကောင်းများကို ပိုင်ဆိုင်ထားပါသည်။

သို့ဖြစ်၍ လတ်တလောလိုအပ်ချက်များဖြစ်သည့် လမ်းပန်းဆက်သွယ်ရေး၊ လျှပ်စစ်မီးရရှိရေးစသည့် အခြေခံအဆောက်အအုံများကို ထပ်မံဖြည့်ဆည်းပြီးပါက ရခိုင်ပြည်နယ်သည် စီးပွားရေးရင်းနှီးမြှုပ်နှံရန် အလွန် သင့်လျော်သည့် ဒေသတစ်ခုဖြစ်လာမည်ဖြစ်ပါသည်။

လွန်ခဲ့သော နှစ်နှစ်ကျော်က သာမန်ပြစ်မှုတစ်ခုမှ စတင်ဖြစ်ပွားခဲ့သည့် လူ့အသိုက်အဝန်းနှစ်ခုအကြား ပဋိပက္ခကြောင့် နေအိမ်အဆောက်အအုံ အများအပြား ဖျက်ဆီးခံရပြီး လူရာပေါင်းများစွာ အိုးမဲ့အိမ်မဲ့ဖြစ်ပွား ခဲ့ရကာ ကယ်ဆယ်ရေးစခန်းများတွင် ခိုလှုံနေကြရ သည်။ နိုင်ငံတော်အစိုးရအနေဖြင့် အေးချမ်းတည်ငြိမ်မှု ရှိပြီး လူ့အသိုက်အဝန်းနှစ်ခုစလုံးမှ တစ်ခုတည်းသော နည်းလမ်းအပေါ်လက်ခံလာမည့် အကောင်းဆုံးအချိန်ကို စောင့်ဆိုင်းနေသည့်ကာလ ဖြစ်ပါသည်။

ရခိုင်ပြည်နယ်ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးအတွက် နိုင်ငံ တော်က ဘက်စုံထောင့်စုံမှ ဆောင်ရွက်လျက်ရှိပါသည်။ လိုအပ်သည့် အခြေခံအဆောက်အအုံများ ဖြည့်ဆည်း ပေးနိုင်ရန်ဆောင်ရွက်မှုများအနက် လျှပ်စစ်မီးရရှိရေး သည် ဒေသဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးအတွက်သာမက ဒေသခံ ပြည်သူများ၏ လူမှုစီးပွားဘဝဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးတွင် လည်း အရေးကြီးသော လုပ်ငန်းတစ်ခုဖြစ်ရာ နိုင်ငံတော် ဓာတ်အားလိုင်းမှ ရခိုင်ပြည်နယ်သို့ လျှပ်စစ်ဓာတ်အား ဖြန့်ဖြူးပေးနိုင်ရေး ဆောင်ရွက်ပေးနိုင်ခဲ့ပြီဖြစ်ကြောင်း သိရှိရသည်။

ယခင်က ရခိုင်ပြည်နယ်သို့ နိုင်ငံတော်ဓာတ်အား စနစ် မရောက်ရှိသဖြင့် ဒီဇယ်ဓာတ်အားပေးစက်များ၊ စပါးခွဲဓာတ်အားပေးစက်များဖြင့် ဓာတ်အားဖြန့်ဖြူးပေး ခဲ့ရပါသည်။

၂၀၁၄ ခုနှစ် ဇွန် ၅ ရက်တွင်နိုင်ငံတော် ဓာတ်အား စနစ်ဖြင့် ပထမဆုံး သံတွဲမြို့သို့ဓာတ်အားဖြန့်ဖြူးပေး နိုင်ခဲ့ပြီး ဇွန် ၁၂ ရက်တွင် တောင်ကုတ်မြို့နှင့် ယခုအခါ အမ်းမြို့တို့ကိုလည်း ဓာတ်အားဖြန့်ဖြူးပေးနိုင်ခဲ့ပြီ ဖြစ်ပါ

သည်။ ဒီဇင်ဘာလတွင် စစ်တွေမြို့အပါအဝင် ကျေးရွာ အချို့တွင်ပါ ဓာတ်အားသုံးစွဲနိုင်ရေး စီစဉ်ဆောင်ရွက် လျက်ရှိပါသည်။

ရခိုင်ပြည်နယ်အတွင်းရှိ မြို့ရွာများ ဓာတ်အားရရှိ ရန်အတွက် ၂၃၀ ကေဗီဓာတ်အားလိုင်း ခြောက်လိုင်း၊

၂၃၀ ကေဗီဓာတ်အားလိုင်း နှစ်လိုင်းသွယ်တန်းပြီး ရခိုင် ပြည်နယ်အတွင်းရှိ မြို့ရွာများသို့ ဓာတ်အားပို့လွှတ်သွား မည်ဖြစ်ပါသည်။

ပဏာမအနေဖြင့် ၂၀၁၄ခုနှစ် ဩဂုတ် ၂၈ ရက်တွင် တောင်ကုတ်မှ အမ်းမြို့အထိ ၂၃၀ ကေဗီဓာတ်အားလိုင်း



ရွှေသာဘဝဓာတ်ငွေ့စီမံကိန်း ကျောက်ဖြူသာဘဝဓာတ်ငွေ့ထိန်းဖြန့်စခန်း (OGT) ကို တွေ့ရစဉ်။

၂၃၀ ကေဗီဓာတ်အားခွဲရုံ လေးရုံ၊ ၆၆ကေဗီ ဓာတ်အားလိုင်း ၁၂ လိုင်း၊ ၆၆ ကေဗီဓာတ်အားခွဲရုံ ၁၄ ရုံတို့ကို တည်ဆောက် သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း သိရပါသည်။ လက်ရှိတွင် ဓာတ်အား စနစ်သည် ပြည်တစ်ဖက်ကမ်းရှိ ဥသျှစ်ပင်ကျေးရွာသို့ ရောက်ရှိနေပြီဖြစ်ပါသည်။

ထိုဓာတ်အားစနစ်ကို ရခိုင်ပြည်နယ်သို့ ရောက်ရှိ အောင် ဆက်လက်ဆောင်ရွက်လျက်ရှိပြီး ပထမအဆင့် အနေဖြင့် ဥသျှစ်ပင်မှ တောင်ကုတ်ဓာတ်အားခွဲရုံသို့ ၂၃၀ ဓာတ်အားလိုင်းတည်ဆောက်ပြီးဖြစ်ပါသည်။ တောင်ကုတ် မှတစ်ဆင့် ရခိုင်ပြည်နယ်တောင်ပိုင်းသို့ ၂၃၀ ကေဗီ ဓာတ်အားလိုင်း တစ်လိုင်းနှင့် ရခိုင်ပြည်နယ်မြောက်ပိုင်းသို့

ရောက်ရှိသွားပြီဖြစ်ပြီး အမ်းမြို့တွင် ၂၃၀ ကေဗီ ဓာတ်အားခွဲရုံကြီးလည်း တည်ဆောက်၍ ဓာတ်အားပို့လွှတ် နေပြီဖြစ်ပါသည်။ သံတွဲမြို့ကိုလည်း ဓာတ်အားပို့လွှတ်နိုင် ခဲ့ပြီဖြစ်ပါသည်။

ဒုတိယအဆင့်အနေဖြင့် တောင်ကုတ်မှ ရခိုင် ပြည်နယ်တောင်ပိုင်း ကျောက်ဖြူ မတဲကျွန်း စသည့်မြို့များ သို့ ဓာတ်အားရရှိအောင် ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားမည် ဖြစ်ကြောင်း သိရပါသည်။

အမ်း-မြောက်ဦး-ပုဏ္ဏားကျွန်းမြို့တို့သို့ ၂၃၀ ကေဗီ ဓာတ်အားလိုင်း တည်ဆောက်သွားမည်ဖြစ်ပြီး လက်ရှိ တွင် ၄၀ ရာခိုင်နှုန်းတည်ဆောက်ပြီးစီးနေပြီဖြစ်ပါသည်။

## မြန်မာ့သတင်းစဉ်သတင်းအဖွဲ့

၂၀၁၄ ခုနှစ် ဒီဇင်ဘာလဆန်းပိုင်းတွင် ပုဏ္ဏားကျွန်း ဓာတ်အားခွဲရုံမှတစ်ဆင့် ပုဏ္ဏားကျွန်း၊ စစ်တွေ၊ မြောက်ဦး၊ ကျောက်တော်စသည့်မြို့များသို့ ဓာတ်အားပို့ လွှတ်ဖြန့်ဖြူးပေးသွားမည်ဖြစ်ပါသည်။ ထို့ကြောင့် သတ်မှတ်ချိန်အထိ ဓာတ်အားပို့လွှတ်နိုင်ရေးအတွက် တည်ဆောက်ရေးလုပ်ငန်းများကို အပူတပြင်းဆောင်ရွက် လျက်ရှိကြောင်း သိရပါသည်။

ရခိုင်ပြည်နယ်၏ ဓာတ်အားလိုင်းတည်ဆောက်ရေး လုပ်ငန်းများကို ၂၀၁၃ ခုနှစ် ဇန်နဝါရီ ၁ ရက်တွင် စတင်ခဲ့ပြီး မြေမျက်နှာသွင်ပြင်အရ တောင်ကုန်း တောင်တန်းများထူထပ်ကာ ဒီရေတောတွေများပြား သဖြင့် လုပ်ငန်းဆောင်ရွက်ရာတွင် အခက်အခဲ အမျိုးမျိုးကြုံတွေ့ရကြောင်း၊ သို့ရာတွင် လျှပ်စစ်စွမ်းအား ဝန်ကြီးဌာန ဝန်ထမ်းများအနေဖြင့် အောင်မြင်အောင် ဆောင်ရွက်မည်ဆိုသည့် စိတ်ဓာတ်အားများဖြင့် တည် ဆောက်လျက်ရှိကြောင်း ပြည်နယ်အင်ဂျင်နီယာမှူးကြီး ဦးသူရအောင်တို့နှင့် စီမံကိန်းမန်နေဂျာ -၁ အင်ဂျင်နီယာ မှူးကြီး ဦးမင်းနိုင်တို့၏ပြောချက်များအရ သိရသည်။

ထို့ပြင် ၂၀၁၄-၂၀၁၅ ဘဏ္ဍာရေးနှစ်တွင် ဖြန့်ဖြူး ရေးအပိုင်းအတွက် လုပ်ငန်းစုစုပေါင်း ၇၇ မျိုး ဆောင် ရွက်မည်ဖြစ်ကြောင်း၊ ဓာတ်အားသုံးစွဲမှုမြင့်မားလာသည် နှင့်အမျှ လျှပ်စစ်ဘေးအန္တရာယ်ကင်းအောင်လည်း စီမံချက်ဖြင့် ဆောင်ရွက်လျက်ရှိပြီး ဓာတ်အားပျောက် ဆုံးမှုမရှိအောင် အကာအကွယ်ပါသည့် ဝါယာကြိုးများ ကို အသုံးပြုခြင်း၊ ဓာတ်ကြိုးနှင့် မလွတ်သည့်အပင်များ ကို ခုတ်ထွင်ရှင်းလင်းခြင်းများလည်း ဆောင်ရွက်နေ ကြောင်း သိရပါသည်။

နယ်မြေဒေသတည်ငြိမ်အေးချမ်းလာသည်နှင့် အမျှ ဒေသဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးလုပ်ငန်းများကို ဆက်တက် ထမ်းပိုးဆောင်ရွက်လာနိုင်ပြီဖြစ်ရာ မဝေးတော့သည့် ကာလတွင် ရခိုင်ပြည်နယ်အပါအဝင် နိုင်ငံတစ်ဝန်းမှ ပြည်သူများအနေဖြင့် ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်မှု အသီးအပွင့် များကို ပိုမိုရရှိခံစားလာနိုင်မည်ဟု ယုံကြည်မိပါတော့ သည်။

## ပဲခူးရိုးမ စိမ်းလန်းစိုပြည်ရေး တိုးချဲ့ပညာပေး ဆွေးနွေးဟောပြော

သဲကုန်း စက်တင်ဘာ ၂၂ သဲကုန်းမြို့နယ် သစ်တောဦးစီးဌာနမှ ကြီးမှူးကျင်းပ သော Treelympics သစ်ပင်စိုက်ပျိုးပွဲတော်နှင့် ပဲခူးရိုးမ စိမ်းလန်းစိုပြည်ရေးတိုးချဲ့ပညာပေးဆွေးနွေးဟောပြောပွဲကို စက်တင်ဘာ ၂၂ ရက် နံနက် ၈ နာရီက သဲကုန်းမြို့

အထွေထွေအုပ်ချုပ်ရေးဦးစီးဌာန အစည်းအဝေးခန်းမ၌ ကျင်းပရာ မြို့နယ်သစ်တောဦးစီးဌာနမှ ဦးအောင်သူက သဘာဝပတ်ဝန်းကျင်ထိန်းသိမ်းရေးနှင့် ပဲခူးရိုးမစိမ်းလန်း စိုပြည်ရေးလုပ်ငန်းစဉ်များကို ဆွေးနွေးဟောပြောခဲ့သည်။ ထို့နောက် သစ်ပင်စိုက်ပျိုးပွဲကို သဲကုန်းမြို့ သီတဂူ တပ်ရွာ ဘုန်းကြီးကျောင်းဝင်းအတွင်းကျင်းပရာ ကျွန်း ၈၂ ပင်၊ မဟော်ဝန် ၁၃ ပင်၊ ယူကလစ် ၄ ပင်၊ ပျဉ်းကတိုး ၄ ပင် စုစုပေါင်း ၁၀၅ ပင်တို့ကို အခမ်းအနားတက် ရောက်လာသူများက တပျော်တပါးစိုက်ပျိုးခဲ့ကြကြောင်း သိရသည်။ (မြို့နယ်မြန်/ဆက်)

## ရဲတပ်ဖွဲ့ နေ့ဂုဏ်ပြု စုပေါင်းသန့်ရှင်း

မော်လမြိုင် စက်တင်ဘာ ၂၂ ၂၀၁၄ ခုနှစ် အောက်တိုဘာ ၁ ရက်တွင် ကျရောက်မည့် မြန်မာနိုင်ငံရဲတပ်ဖွဲ့ နှစ် (၅၀)ပြည့် ရွှေရတု အထိမ်းအမှတ် မြန်မာနိုင်ငံရဲတပ်ဖွဲ့နေ့ကို ဂုဏ်ပြုသော အားဖြင့် မွန်ပြည်နယ် သံဖြူဇရပ်မြို့နယ် မြို့နယ်ရဲတပ်ဖွဲ့မှူး ရဲမှူးဝင်းအောင်၊ စခန်းမှူး ဒုတိယရဲမှူး စိုးအောင် ဦးစီးသော တပ်ဖွဲ့များသည် စက်တင်ဘာ ၁၉ ရက်က

သံဖြူဇရပ်မြို့ အောင်သာယာရပ်ကွက်ရှိ ဘိုးဘွားရိပ်သာ အတွင်း၊ အပြင် သန့်ရှင်းရေးနှင့် အဘိုးအဘွား တစ်ကိုယ် ရေသန့်ရှင်းရေးတို့ကို စုပေါင်းဆောင်ရွက်ပေးခဲ့ကြပြီး စက်တင်ဘာ ၂၀ ရက်ကလည်း သံဖြူဇရပ်မြို့ရှိ ဆေးရုံ အတွင်း၊ အပြင်နှင့် ဆေးရုံပတ်ဝန်းကျင် ရေစီးရေလာ ကောင်းမွန်စေရေးအတွက် စုပေါင်းဆောင်ရွက်ပေးခဲ့ ကြသည်။ ထို့ပြင် စက်တင်ဘာ ၂၁ ရက်က မော်လမြိုင် မြို့မရဲတပ်ဖွဲ့စခန်း စခန်းမှူး ဒုတိယရဲမှူး လှိုင်ဦးစီးသော အဖွဲ့သည် အချုပ်ခန်းနှင့် စခန်းများတွင် စုပေါင်းသန့်ရှင်း ရေးဆောင်ရွက်ကြသည်။ (၃၀၇)

Advertisement for New Motion Travels & Tours with contact information and services listed.

Advertisement for New Motion Travels & Tours featuring a map of Myanmar and travel packages.

Advertisement for a travel agency listing services like visa processing, flight tickets, and travel insurance.









ပြည်တွင်းရေးရာ

# နည်းပညာတက္ကသိုလ်(ကလေး)တွင် စာမေးပွဲအဖြေလွှာများ ပျောက်ဆုံးခဲ့မှုနှင့်ပတ်သက်၍ စာမေးပွဲလုပ်ထုံးလုပ်နည်းနှင့်အညီ ဆောင်ရွက်ပြီးဖြစ်

နေပြည်တော် စက်တင်ဘာ ၂၂

သိပ္ပံနှင့်နည်းပညာဝန်ကြီးဌာနလက်အောက်ရှိ တက္ကသိုလ်၊ ကောလိပ်၊ သိပ္ပံများတွင် ၂၀၁၃-၂၀၁၄ ပညာသင်နှစ်၏ ဒုတိယနှစ်ဝက်စာမေးပွဲအား စက်တင်ဘာ ၈ ရက်မှစ၍ စစ်ဆေးကျင်းပလျက်ရှိရာ နည်းပညာတက္ကသိုလ်(ကလေး)တွင် စက်တင်ဘာ ၁၇ ရက် ညသန်းခေါင်ယံအချိန်ခန့်က တက္ကသိုလ်ရုံးခန်းနှင့် ဝန်ထမ်းရေးရာဌာနအား ဖောက်ထွင်းခံခဲ့ရပြီး သော့ခတ်သိမ်းဆည်းထားသော စာမေးပွဲအဖြေလွှာ သေတ္တာလေးလုံးရှိသည့်အနက် သေတ္တာသုံးလုံး ပျောက်ဆုံးခဲ့သည်။

အဆိုပါ သေတ္တာသုံးလုံးအနက် သေတ္တာနှစ်လုံးပါ အဖြေလွှာထုပ်များအား ထုပ်ပိုးချိတ်များ မပျက်ဘဲ ကျောင်းနံဘေးတွင် ပြန်လည်ရရှိခဲ့ပြီး ကျန်သေတ္တာတစ်လုံးတွင်ပါဝင်သော အဖြေလွှာထုပ်များအား ကျောင်းနံဘေးရှိ ရေမြောင်းထဲမှ ပြန်လည်ရရှိကာ အဖြေလွှာထုပ်စုစုပေါင်း ၂၀ ပျောက်ဆုံးနေသည့်အတွက် နည်းပညာတက္ကသိုလ်များတွင် ဖြေဆိုရမည့် ဘာသာရပ် ၁၆၅ ခုရှိသည့် အနက် ဘာသာရပ် ၂၀ အတွက် ပျောက်ဆုံးမှု ဖြစ်ပေါ်ခဲ့သည်။

ဖြစ်စဉ်နှင့်ပတ်သက်၍ တရားခံအား ဖမ်းဆီးအရေးယူနိုင်ရေး ကလေးမြို့နယ်ရဲစခန်းတွင် နည်းပညာတက္ကသိုလ် (ကလေး)က အမှုဖွင့်ဆောင်ရွက်လျက်ရှိပြီး စက်မှုနှင့် အသက်မွေးပညာဦးစီးဌာန ညွှန်ကြားရေးမှူးချုပ်နှင့်အဖွဲ့က နည်းပညာတက္ကသိုလ်(ကလေး)သို့ သွားရောက်၍ စာမေးပွဲဆိုင်ရာကိစ္စရပ်များအား ကြီးကြပ်ဆောင်ရွက်ခြင်း၊ ဌာနဆိုင်ရာ စုံစမ်းစစ်ဆေးရေးဆောင်ရွက်ခြင်းနှင့်

ကျောင်းသား ကျောင်းသူများအား ရှင်းလင်းပြောကြားခြင်းတို့ကို သွားရောက်ဆောင်ရွက်ခဲ့သည်။

ထို့ပြင် သိပ္ပံနှင့်နည်းပညာဝန်ကြီးဌာန ဒုတိယဝန်ကြီး ဒေါက်တာဘရွှေသည် စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီး လုံခြုံရေးနှင့် နယ်စပ်ရေးရာဝန်ကြီး၊ ခရိုင်အုပ်ချုပ်ရေးမှူး၊ တာဝန်ခံရဲမှူး၊ သက်ဆိုင်ရာဘာသာရပ်အလိုက် ဌာနမှူးများပါဝင်သော တက္ကသိုလ်ပညာရေးအဖွဲ့တို့နှင့် ဆွေးနွေးညှိနှိုင်း၍ အဖြေလွှာများ ပျောက်ဆုံးခဲ့သည့် ဖြစ်စဉ်အတွက် ကျောင်းသား ကျောင်းသူများ နစ်နာမှုမရှိစေရေး စာမေးပွဲဆိုင်ရာ လုပ်ထုံးလုပ်နည်းများနှင့်အညီ ဆောင်ရွက်ကြရန် ဆွေးနွေးခဲ့ကြသည်။

သိပ္ပံနှင့် နည်းပညာဝန်ကြီးဌာနအနေဖြင့် နည်းပညာတက္ကသိုလ်၊ ကောလိပ်နှင့် သိပ္ပံများတွင် စာမေးပွဲဖြေဆိုသူများ၏ အောင်စာရင်းသတ်မှတ်ခြင်းကို ပထမနှစ်ဝက်စာမေးပွဲအတွက် ၄၀ ရာခိုင်နှုန်း၊ ဒုတိယနှစ်ဝက်စာမေးပွဲအတွက် ၄၀ ရာခိုင်နှုန်းနှင့် Class Work/ Assignment/Practical အတွက် ၂၀ ရာခိုင်နှုန်းဟူ၍ အမှတ်ခွဲဝေသတ်မှတ်မှုနှင့်အညီ ဆောင်ရွက်လျက်ရှိသည်။

ယခုဖြစ်စဉ်တွင် ကျောင်းသားများ နစ်နာမှုမရှိစေရန် နည်းပညာတက္ကသိုလ်များ၏ အရည်အသွေးတိုးမြှင့်ရေးဆိုင်ရာ မူဝါဒများအား ထိခိုက်မှုမရှိစေရန်၊ စာမေးပွဲလုပ်ထုံးလုပ်နည်းများနှင့်လည်း ကိုက်ညီမှုရှိစေရန်အတွက် တက္ကသိုလ်ပညာရေးအဖွဲ့အနေဖြင့် ကျောင်းသားကျောင်းသူများ၏ အဖြေလွှာများ စစ်ဆေးရာတွင် ပျောက်ဆုံးမှုမရှိသော ဘာသာရပ်များအတွက် ပုံမှန်အတိုင်းသာစစ်ဆေး၍

အမှတ်ပေးသွားရန်၊ အဖြေလွှာပျောက်ဆုံးသော သင်တန်းနှစ်အလိုက်၊ ဘာသာရပ်အလိုက်၊ စုစုပေါင်း ဘာသာ ၂၀ အား ပြန်လည်ဖြေဆိုခြင်း မပြုဘဲ အောင်/ရှုံး သတ်မှတ်ရန်သာလိုအပ်သော သင်တန်းနှစ်များအတွက် သက်ဆိုင်ရာဘာသာရပ်၏ ဒုတိယနှစ်ဝက်အတွက်အောင်မြင်မှု မထိခိုက်စေရန်နှင့်နောက်တစ်ဆင့်မြင့် သင်တန်းတက်ရောက်ရန်၊ ဝင်ခွင့်အရည်အချင်း သတ်မှတ်ချက်လိုအပ်သည့် သင်တန်းနှစ်အတွက် အရည်အချင်းသတ်မှတ်ရာတွင် ထိခိုက်မှုမရှိစေရန် ဆုံးဖြတ်ခဲ့ကြောင်း သိရှိရသည်။

အဆိုပါဖြစ်စဉ်နှင့်စပ်လျဉ်း၍ တာဝန်ရှိသူ ခေတ္တကျောင်းအုပ်ကြီး ဒေါက်တာ အောင်ဇော်လင်းနှင့် သက်ဆိုင်သူများအား ဌာနဆိုင်ရာစုံစမ်းစစ်ဆေးရေးအဖွဲ့ဖြင့် စစ်ဆေးလျက်ရှိပြီး ကျောင်း၏ပုံမှန်အုပ်ချုပ်မှုလုပ်ငန်းများ ဆက်လက်ဆောင်ရွက်လျက်ရှိကာ ကျောင်းသား ကျောင်းသူများအနေဖြင့် သင်တန်းအလိုက် စက်ရုံ၊ အလုပ်ရုံများသို့ လက်တွေ့ကွင်းဆင်းခြင်းများ ဆောင်ရွက်လျက်ရှိသည်။

ကျောင်းသား ကျောင်းသူများ နစ်နာမှုမရှိစေရေးအတွက် ပျောက်ဆုံးသွားသော စာမေးပွဲအဖြေလွှာများအတွက် သက်ဆိုင်ရာ ဘာသာရပ်များအား စာမေးပွဲလုပ်ထုံးလုပ်နည်းနှင့်အညီ ဆောင်ရွက်ပြီး ဖြစ်ကြောင်းနှင့် ဖြစ်စဉ်တွင် ကျူးလွန်ခဲ့သည့် တရားခံအား အမြန်ဆုံးဖော်ထုတ်နိုင်ရေး ပြည်ထဲရေးဝန်ကြီးဌာနနှင့် ဒေသအာဏာပိုင်အဖွဲ့အစည်းများ ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်လျက်ရှိကြောင်း သိပ္ပံနှင့် နည်းပညာဝန်ကြီးဌာနမှ သတင်းရရှိသည်။

(သတင်းစဉ်)



ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီးအတွင်း မိုးပွင့်အဆင့်(၆) စီမံချက်အရ နိုင်ငံသား စိစစ်ရေးကတ်ပြားများ စဉ်ဆက်မပြတ် ကွင်းဆင်းဆောင်ရွက်ပေးလျက်ရှိရာ အလက(၁) ကျောက်တံတားမှ ကျောင်းသား ကျောင်းသူများအား ကျောက်တံတားမြို့နယ် လူဝင်မှုကြီးကြပ်ရေးနှင့် အမျိုးသားမှတ်ပုံတင်ရေးဦးစီးဌာန မြို့နယ်ဦးစီးအရာရှိ ဦးဇော်မိုးနှင့် ဝန်ထမ်းများက ကွင်းဆင်းဆောင်ရွက်ပေးစဉ်။ (ကြေးမုံ)





## ချန်ပီယံ ရတနာပုံအသင်းအား ချီးကျူးဂုဏ်ပြုခြင်း



MNL Myanmar 2014 အမှတ်ပေးဘောလုံးပြိုင်ပွဲကြီးတွင် ချန်ပီယံဆုဖလား ဆွတ်ခူးခဲ့သော ရတနာပုံဘောလုံးအသင်းအား ချီးကျူးဂုဏ်ပြုအပ်ပါသည်။



ပြိုင်ပွဲတွင် ပါဝင်ယှဉ်ပြိုင်ခဲ့ကြသော ကလပ်အသင်းများ၊ တစ်ခဲနက် အားပေးခဲ့ကြသည့် ဘောလုံးချစ် ပရိသတ်များနှင့် ပြိုင်ပွဲကြီးအောင်မြင်စွာကျင်းပနိုင်ရန် အဘက်ဘက်မှ ဝိုင်းဝန်း ကူညီ ပံ့ပိုးပေးခဲ့ကြသော စပွန်ဆာများ အားလုံးကိုလည်း အထူးကျေးဇူးတင်ရှိပါကြောင်း။

မြန်မာနိုင်ငံဘောလုံးအဖွဲ့ချုပ်

ပြည်ထွင်းရေးရာ

### ရှာဖွေရေးလုပ်ငန်းများ ရာသီဥတုအနေအထားကြောင့် အချိန်ကြန့်ကြာနိုင်

နေပြည်တော် စက်တင်ဘာ ၂၂  
ပျောက်ဆုံးနေသော တောင်တက်  
သမားနှစ်ဦးအား ကယ်ဆယ်ရှာဖွေ  
ရေးအစီအစဉ်များ ရေးဆွဲကာ  
အပူတပြင်း ရှာဖွေလျက်ရှိသည်။  
ခါကာဘိုရာဇီတောင်ထိပ်၊ Base

Camp၊ တဟွန်ဒမ်း၊ ပန်နန်းဒင်သို့  
သွားရောက်၍ စက်တင်ဘာ ၂၁ ရက်  
တွင် B3 ရဟတ်ယာဉ်နှစ်စင်း၊ ထိုင်း  
Advance Aviation မှ B4 ရဟတ်  
ယာဉ်၊ တပ်မတော်လေမှ MI 17  
ရဟတ်ယာဉ်များဖြင့် ရှာဖွေရေးနှင့်

ထောက်ပံ့ပို့ဆောင်ရေးလုပ်ငန်းများ  
ကို လုပ်ဆောင်ခဲ့ကြောင်း သိရသည်။  
စက်တင်ဘာ ၂၂ ရက်ထိ ရှာဖွေရေး  
ပြုလုပ်ရာတွင် ခါကာဘိုရာဇီတောင်  
အနီး ပတ်ဝန်းကျင်၏ ရာသီဥတု  
အခြေအနေမှာ တိမ်များထူထပ်ခြင်း၊  
မြူများအုံ့ဆိုင်းနေခြင်း၊ မိုးသည်း  
ထန်စွာ ရွာသွန်းခြင်းတို့ကြောင့် မြင်  
နိုင်စွမ်းကျဆင်းလျက်ရှိရာ ရဟတ်  
ယာဉ်များဖြင့် သွားရောက်ရန် အခက်  
အခဲများစွာရှိကြောင်း၊ သို့သော်  
မြေပြင်ကယ်ဆယ်ရေး တောင်တက်  
အဖွဲ့သည် ယနေ့ည ချောင်းဆုံတွင်  
ညအိပ်ရပ်နားပြီး စက်တင်ဘာ ၂၃  
ရက်တွင် ခါကာဘိုရာဇီတောင် Base  
Camp ၏ အမြင့်ပေ ၁၃၂၀၀ သို့  
ရောက်ရှိမည်ဖြစ်ကြောင်း ထူးဖောင်  
ဒေးရှင်းမှ ထုတ်ပြန်သော သတင်းများ  
အရ သိရသည်။ **ခင်ဇော်(ကြေးမုံ)**



မြူများအုံ့ဆိုင်းနေသည့် ခါကာဘိုရာဇီတောင်အနီး ရာသီဥတုအခြေအနေကို စက်တင်ဘာ ၂၂ ရက်က  
ဓာတ်ပုံ- ဇေယျာ(သဘာဝခေါ်သံ)



### ဝိုင်းမော်မြို့နယ်တွင် ဘိန်းဖြူများ သိမ်းဆည်းရမိ

နေပြည်တော် စက်တင်ဘာ ၂၂  
အမှတ်(၂)မူးယစ်တပ်ဖွဲ့စု မြစ်ကြီးနားမူးယစ်ဆေးဝါးတားဆီးနှိမ်နင်း  
ရေးရဲတပ်ဖွဲ့မှ တပ်ဖွဲ့ဝင်များသည် စက်တင်ဘာ ၂၀ ရက်က ဝိုင်းမော်မြို့နယ်  
လဘန်ကျေးရွာအနီး ဝိုင်းမော်-ဝါရှောင်သွားလမ်းပေါ်တွင် ဝါရှောင်ဘက်မှ  
ဝိုင်းမော်ဘက်သို့ ဆိုင်ကယ်မောင်းနှင်လာသူ ဟော်ယိုးအား ရှာဖွေရာ ဘိန်းဖြူ  
ဆပ်ပြာခွက် သုံးခွက် (အလေးချိန် ၃၆ ဒဿ ၃ ဂရမ်) သိမ်းဆည်းရမိသဖြင့်  
ဟော်ယိုး (၃၄)နှစ်အား မူးယစ်ဆေးဝါးနှင့် စိတ်ကိုပြောင်းလဲစေသော ဆေးဝါး  
များဆိုင်ရာ ဥပဒေအရ အရေးယူထားကြောင်း သတင်းရရှိသည်။ **(အပေါ်ပုံ)  
(ရဲဖြန်ကြား)**



### ပြည်ကြီးတံခွန်မြို့နယ်တွင် စိတ်ကြွရူးသွပ်ဆေးပြားနှင့် ဘိန်းဖြူများ သိမ်းဆည်းရမိ

နေပြည်တော် စက်တင်ဘာ ၂၂  
အမှတ်(၁၀၃)မူးယစ်တပ်ဖွဲ့စု  
နေပြည်တော် မူးယစ်ဆေးဝါးတားဆီး  
နှိမ်နင်းရေးရဲတပ်ဖွဲ့မှ တပ်ဖွဲ့ဝင်များ  
သည် စက်တင်ဘာ ၂၀ ရက်က  
ပြည်ကြီးတံခွန်မြို့နယ် ဗထူးလမ်းနှင့်  
မင်းရဲကျော်စွာလမ်းကြား (၅၁) လမ်း  
သင်ပန်းကုန်းရပ်ကွက်နေ စိုးမင်း  
ထွန်း(ခ)အားရုန်၏ နေအိမ်အား  
စိုးမင်းထွန်း(ခ)အားရုန်အား သိမ်း  
ဆည်းရမိမူးယစ်ဆေးဝါးများနှင့်အတူ  
တွေ့ရစဉ်။

ရှာဖွေရာ စိတ်ကြွရူးသွပ်ဆေးပြား  
၁၁၂ ပြားနှင့် ဘိန်းဖြူ ၂ ဂရမ် သိမ်း  
ဆည်းရမိသဖြင့် စိုးမင်းထွန်း(ခ)  
အားရုန်(၂၄)နှစ်အား မူးယစ်ဆေးဝါး  
နှင့် စိတ်ကိုပြောင်းလဲစေသော  
ဆေးဝါးများဆိုင်ရာ ဥပဒေအရ  
အရေးယူထားကြောင်း သတင်းရရှိ  
သည်။ **(ရဲဖြန်ကြား)**

မူးယစ်ကိုပစ်  
တေးကိုချစ်

**2014 - ၂၀၁၄ အိန္ဒိယ - မြန်မာ ၂၀၁၄ ကုန်သွယ်ရေးနှင့်ရင်းနှီးမြှုပ်နှံမှုဆိုင်ရာပြပွဲ**  
၂၀၁၄ - ဇူလိုင်၊ စက်တင်ဘာလ (၂၄ - ၂၇) ရက်၊ တပ်မတော်ခန်းမ၊ ရန်ကင်း

**ဝင်ကြေးအသစ်**  
၂၀၁၄ ခုနှစ်၊ ဇူလိုင်လ ၂၅ ရက်နေ့မှ စတင်ပေးသွင်းမည်။

**ပြသမည့်ပစ္စည်းများ**

- ယာဉ်နှင့်စက်ဆိုင်ပစ္စည်းများ
- လူသုံးကုန်ပစ္စည်းအမျိုးမျိုး
- ဆေးဝါးအစုံနှင့်ဆင်လျက်နီယာနည်းပညာများ
- ဆေးဝါးဆေးဘက်ဆိုင်ရာနှင့်ကုန်ပစ္စည်းများ
- လယ်ယာစိုက်ပျိုးရေးနှင့်စားသောက်ကုန်လုပ်ငန်း

**စီးပွားရေးပူးပေါင်းဆောင်ရွက်မှု အခွင့်အလမ်းများအတွက် အိန္ဒိယနိုင်ငံမှ ကုမ္ပဏီပေါင်း (၈၀)၏လာရောက်ပြသမှု**

**FICCI**

For further information, please contact:  
FICCI Myanmar Office  
Room 1001, 10th Floor, The Grand Hyatt  
No. 133, Thilashin Road, Yangon, Myanmar  
Phone: +95 (9) 953 3333  
Email: [myanmar@ficci.org](mailto:myanmar@ficci.org)



အားကစား

# စပိန်လာလီဂါ အမှတ်ပေးဇယားထိပ်၌ ဘာစီလိုနာ ဆက်လက်ရပ်တည်

လီဗာနိုတေးအသင်းနှင့် ဘာစီလိုနာအသင်းတို့သည် စပိန်လာလီဂါပွဲစဉ်(၄)အဖြစ် စက်တင်ဘာ ၂၁ ရက် ညပိုင်းက ယှဉ်ပြိုင်ကစားခဲ့ရာ အဝေးကွင်းသို့လာရောက် ကစားခဲ့ရသည့် ဘာစီလိုနာအသင်းသည် အိမ်ရှင်လီဗာနို တေးအသင်းအား ငါးဂိုးပြတ်အနိုင်ရရှိခဲ့သည်။

ယင်းပွဲစဉ်တွင် ဘာစီလိုနာအသင်းသည် နေမာ၊ မက်ဆီ၊ ပက်ဒရို၊ အင်နီယေစတာ၊ ဘက်စကွက်၊ ရာကီ တစ်၊ အယ်လ်ဘာ၊ မာရှေယာနို၊ ဒန်နီအဲလ်ဘက်၊ မက်သ ယူး စသည့်ကစားသမားများကို ၄-၃-၃ ပုံစံဖြင့် ပွဲထွက် ကစားစေခဲ့ပြီး ပထမပိုင်းပွဲကစားချိန် ၃၄ မိနစ်မှာပင် မက်ဆီ၏ ဖန်တီးပေးပို့မှုမှတစ်ဆင့် တိုက်စစ်မှူးနေမာက အဖွင့်ဂိုး သွင်းယူပေးနိုင်ခဲ့သည်။ ထို့ကြောင့် လီဗာနိုတေး အသင်းသည် ချေပဂိုးပြန်လည်ရရှိရေး ကြိုးပမ်းရင်း ပွဲကစားချိန် ၄၂ မိနစ်တွင် လီဗာနိုတေးနောက်ခံလူ ဗန်ထရာ တိုက်ရိုက်အနီကတ်ပြခဲ့ရသည်။ တိုက်စစ်မှူး မက်ဆီ မှာမူ ရရှိလာခဲ့သည့် ပင်နယ်တီအခွင့်အရေးကို ကောင်းစွာ အသုံးမချနိုင်ခဲ့ပေ။ သို့ရာတွင် ရာကီတစ်၏ သွင်းဂိုးဖြင့် ၄၄ မိနစ်တွင် ဘာစီလိုနာအသင်းသည် ဒုတိယဂိုးကို ထပ်မံ ရရှိခဲ့ခြင်းကြောင့် ပထမပိုင်းပြီးချိန်တွင် နှစ်ဂိုးအသာဖြင့် ဦးဆောင်နိုင်ခဲ့သည်။

ဒုတိယပိုင်းပွဲကစားချိန် ၅၇ မိနစ်တွင် တိုက်စစ်မှူး နေမာ၏ နေရာတွင် လူစားဝင်လာသည့် ဆန်ဒရိုရာမီရက်စ် က ဘာစီလိုနာအသင်းအတွက် တတိယမြောက်ဂိုးကို သွင်းယူပေးနိုင်ခဲ့ပြီး ပွဲကစားချိန် ၆၄ မိနစ်တွင် ဂျော်ဒီ အယ်လ်ဘာ၏ ဖန်တီးပေးမှုဖြင့် ပက်ဒရိုက တစ်ဂိုးနှင့် ပွဲကစားချိန် ၇၇ မိနစ်တွင် တိုက်စစ်မှူးမက်ဆီက တစ်ဂိုး စသည်ဖြင့် အိမ်ကွင်း၌ တစ်ယောက်လျှော့ဖြင့် ကစားခဲ့ရ သည့် လီဗာနိုတေးအသင်းကို သာမန်ပွဲကစားချိန် မိနစ် ၉၀ အတွင်း ငါးဂိုးပြတ်ဖြင့် ဦးဆောင်ကစားနိုင်ခဲ့ခြင်းကြောင့် စပိန်လာလီဂါ၏ ထိပ်တန်းအသင်းဖြစ်သည့် ဘာစီလိုနာ အသင်းသည် အမှတ်ပေးဇယားတွင် ထိပ်ဆုံးမှ ဆက်လက် ရပ်တည်နိုင်ခဲ့သည်။

(ငွေကြယ်)



၂၀၁၄ ခုနှစ် မြန်မာနိုင်ငံ အမျိုးသမီးအားကစားအဖွဲ့ချုပ် အဝေးရောက်နာယကဖလား အမျိုးသမီးကိုယ် ကာယကြံ့ခိုင်မှုလေ့ကျင့်ခန်း (အေရိုဗစ်)ပြိုင်ပွဲ ဖွင့်ပွဲအခမ်းအနားကို စက်တင်ဘာ ၂၀ ရက်က ကရင်ပြည်နယ် ဘားအံမြို့၊ ဇွဲကပင်ခန်းမ၌ ကျင်းပရာ အသက် (၁၂)နှစ်အောက် ကိုးယောက်တွဲ အဖွဲ့လိုက်ယှဉ်ပြိုင်ကြစဉ်။  
ကိုနေ(ပြန်/ဆက်)

## အာရှအိုလံပစ်ကောင်စီ ဂုဏ်ထူးဆောင်ဆုတံဆိပ် မြန်မာနိုင်ငံမှဆွတ်ခူးရရှိ

**အင်ဆွမ် စက်တင်ဘာ ၂၂**  
(၃၃)ကြိမ်မြောက် အာရှအိုလံပစ် ကောင်စီ (OCA) အထွေထွေညီလာခံ အစည်းအဝေးကို စက်တင်ဘာ ၂၀ ရက် ဒေသစံတော်ချိန် နံနက် ၉ နာရီ တွင် တောင်ကိုရီးယားနိုင်ငံ အင်ဆွမ် မြို့ Songdo Convensia ၌ ကျင်းပ ရာ အာရှအိုလံပစ်ကောင်စီက ချီးမြှင့် သော ဂုဏ်ထူးဆောင် ဆုတံဆိပ်ကို မြန်မာနိုင်ငံမှ အိုလံပစ်ကော်မတီ တွဲဖက်အတွင်းရေးမှူး ဦးခင်မောင် လွင်အား ချီးမြှင့်ခဲ့ကြောင်းသိရသည်။ အဆိုပါ ဂုဏ်ထူးဆောင်ဆုတံဆိပ် ချီးမြှင့်ခြင်းခံရသူများမှာ အာရှအိုလံပစ် ကောင်စီတွင် အားကစားလှုပ်ရှားမှု များ၊ အားကစားအတွေးအခေါ်များ၊ အားကစားမြှင့်တင်ရေးဆောင်ရွက်မှု

လုပ်ငန်းများအား စွမ်းစွမ်းတမ်း တစိုက်မတ်မတ်၊ နှစ်ရှည်လများ ဆောင်ရွက်ခဲ့ကြသူများကို ရွေးချယ် ပေးအပ်ခဲ့ခြင်းဖြစ်သည်။ အထွေထွေညီလာခံသို့ မြန်မာနိုင်ငံ အိုလံပစ်ကော်မတီ ဥက္ကဋ္ဌ အားကစား ဝန်ကြီးဌာန ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဦးတင့်ဆန်းနှင့် မြန်မာနိုင်ငံအိုလံပစ် ကော်မတီဝင်များ တက်ရောက်ကြ သည်။ အာရှအိုလံပစ်ကောင်စီဥက္ကဋ္ဌ CHEIKH.AHMED က အဖွင့်အမှာ စကားပြောကြားပြီး (IOC)အပြည်ပြည် ဆိုင်ရာဥက္ကဋ္ဌ Dr. THOMAS BACH က ကြိုဆိုနှုတ်ဆက်စကား ပြောကြားခဲ့သည်။ ထို့နောက် (၁၇)ကြိမ်မြောက် အာရှ အားကစားပြိုင်ပွဲကျင်းပရေး ဥက္ကဋ္ဌ

နှင့် တောင်ကိုရီးယားနိုင်ငံ အင်ဆွမ် မြို့တော်ဝန်တို့က ကြိုဆိုနှုတ်ဆက် ကြပြီး (OCA) အာရှအိုလံပစ် ကောင်စီ၏ဂုဏ်ထူးဆောင် ဆုတံဆိပ် ရရှိသူများကို အာရှအိုလံပစ်ကောင်စီ ဥက္ကဋ္ဌက တစ်ဦးချင်းဆုတံဆိပ်များ ချီးမြှင့်ရာ မြန်မာနိုင်ငံမှ အိုလံပစ် ကော်မတီ တွဲဖက်အတွင်းရေးမှူး ဦးခင်မောင်လွင်၊ တောင်ကိုရီးယား နိုင်ငံသား သုံးဦး၊ ကူရိတ်နိုင်ငံသား နှစ်ဦးတို့က အထူးဂုဏ်ထူးဆောင် ဆုတံဆိပ်ကို လက်ခံကြသည်။ ယင်းနောက် အပြည်ပြည်ဆိုင်ရာ အိုလံပစ်ကော်မတီဥက္ကဋ္ဌက ဂုဏ်ပြု မှတ်တမ်းလွှာများ ပေးအပ်ခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

(အား/ကာ)

ပရိမိယာလိဂ် ပွဲစဉ် (၅) အနိုင်/အရှုံး ရလဒ်များ		
အဲဗာတန်	၂ - ၃	ခရစ္စတယ်ပဲလေ့စ်
မန်စီးတီး	၁ - ၁	ချယ်လ်ဆီး

ဘွန်ဒက်လီဂါ ပွဲစဉ် (၄) အနိုင်/အရှုံး ရလဒ်များ		
ကိုလုံး	၀ - ၀	မိုချင်ဂလက်ဘတ်

စပိန်လာလီဂါ ပွဲစဉ် (၄) အနိုင်/အရှုံး ရလဒ်များ		
ဗီလာရီးယဲလ်	၄ - ၂	ဗယ်လီကာနို
ကော်ဒိုဘာ	၁ - ၃	ဆီဗီးလ်
လီဗာနိုတေး	၀ - ၅	ဘာစီလိုနာ

စီးရီးအေ ပွဲစဉ် (၃) အနိုင်/အရှုံး ရလဒ်များ		
အတ္တလန္တာ	၀ - ၁	ဖီအိုရင်တီးနား
အူဒီးနီးစ်	၁ - ၀	နာပိုလီ
ပါလာဗို	၁ - ၁	အင်တာမီလန်
တိုရီနို	၀ - ၁	ဗီရီနာ
(မောင်မောင်ဇော်)		

## မန်ယူနောက်ခံလူ စမောလင်းကိုခေါ်ယူရန် အဆင်အတင်ကြိုးပမ်းမည်

အာဆင်နယ်အသင်းသည် လာမည့် ဇန်နဝါရီ အပြောင်းအရွှေ့ကာလအတွင်း မန်ယူအသင်း၏ အင်္ဂလန် နောက်ခံကစားသမား ခရစ္စမောလင်းအားခေါ်ယူရန် ကြိုးပမ်းသွားမည်ဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။ မန်ယူနည်းပြ လူးဝစ်ဗန်ဟားလ်မှာလည်း အသင်း တွင် ပုံမှန်ခြေစွမ်းပြသနိုင်ရန် ရုန်းကန်နေရသည့် စမော လင်းအား ရောင်းထုတ်သွားရန် ဆန္ဒရှိနေပြီး ၎င်း၏နေရာ တွင် ထိပ်တန်းအဆင့် နောက်ခံ ကစားသမားတစ်ဦးကို အစားထိုးခေါ်ယူရန် စီစဉ်လျက်ရှိကြောင်း ဗြိတိန် သတင်းစာ Mirror က ဖော်ပြသည်။ အာဆင်နယ်အသင်းမှာ ယခုနှစ်ဘောလုံးရာသီ မစတင်မီကပင် မန်ယူတိုက်စစ်မှူး ဒန်နီဝဲလ်ဘက်အား ခေါ်ယူထားခဲ့ပြီး နောက်ထပ်မန်ယူကစားသမားတစ်ဦး ဖြစ်သည့် စမောလင်းကိုပါ ချိန်ရွယ်လာခဲ့ခြင်းဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။

(ကိုရဲ)

### အား က စား မြှင့် တင် စိတ် လန်း ရွှင် ဆန့် ကျင် မှူး ယစ် ဆေး

**မိမိရုပ်ပုံ ခိုက်ရိုက်ခရောင်းမည်။**

ဖုန်းနံပါတ် (560) Ph:09-5053076

**၅-လပြတ် စာသင်ပိုင်း**

ဖုန်းနံပါတ် 09-73105201

**ရွှေဘိုင်း** ခရီးသွားဝန်ဆောင်မှုကုမ္ပဏီ

ဖုန်းနံပါတ် 09-73105201

**NAY LIN AUNG** FINANCE & ACCOUNTANCY ACADEMY

**GAWA @ NAY LIN AUNG (B.Com, C.P.A)**

**LCCI (UK) Level I, II & III**

1.9.2014 မှစတင်ပြီးကျောင်းဆက်လက်သင်ပို့

ဖုန်းနံပါတ် 01-558425, 09-38173830, 09-30167272

**ပစ္စုတာပြန်ဟာ ခရီးသွားဝန်ဆောင်မှုကုမ္ပဏီ**

ဖုန်းနံပါတ် 09-73105201

**BLT**

ဖုန်းနံပါတ် 09-73163538, 09-31785622

**လှလှလှ**

ဖုန်းနံပါတ် 01-970 243, 0973 806 126, 0973 999 126, 0974 009 859



# သံလွင်ကွန်ပလက်စ် Than Lwin Condo



Best, simply...



- မြန်ကုန်မြို့၊ ဝမ်းမိတ်(၁)မနုဿာ အင်းယာလင်းယပ်ပီ (သစ်သစ်တန်းတန်း)
- ၂၀၀၀ စတုဂံချိန်ကျော် ကျယ်ဝန်းသည် (၁)လွှာတွင်(၁)မန့်အဖြစ် ခွဲ စည်ထားသည်။ (၁)မန့်အနီးအနားသာတွင်လျှောက်ခံရမည့်(၄)မန့်၊ ဘုရားမန့်၊ ချဉ် မန့်၊ ထပ်စားမန့်၊ ဝိသုဒ္ဓါမုရား၊ အိမ်အကွာမန့်နှင့် ဝန်ခိုတာ)
- ဘုရားမန့်၊ ချဉ် မန့်၊ ထပ်စားမန့်များမှ မပွတ်တိုအထိအောက်မြောက်ပြီး အဆင့်မြင့်ညီညွတ်မှုပိုင်နိုင်သည်။ အလင်းမရောင်၊ မလှအောင်အကောင်း၊ မကောင်းမွန်စွာမရှိနိုင်ရန် အမန့်များကို နိုင်ငံတကာအဆင် ဝိ ခွဲစည်ထားသည်။
- အထောက်အကူအကူမရဘဲ (၇၀)ရာခိုင်နှုန်း ပြင်ဆင်မှုပြီး (၁၀)ရာ အတွင်းအဆင်၊ မန့်အိုင်နိုင်မည်။
- မိတ်ဆက်ထား ကာမိတ်နှင့် အခြား facility များကို ဝီစီမန့် ခွဲပည့် အစီအစဉ်များပါဝင်သည်။
- ဘိုဘုရားခိုင်ခြေပေါ်တွင် တည်ဆောက်ထားသည်။

- Best Location in town, On Inya Road (Near fruit market)
- Spacious apartment with 4-bedrooms (bathrooms attached), Study, Shrine, Living, Dining, Kitchen, Maid room and Balcony; Only 1 unit per floor (2800 sqft per 1 unit)
- Splendid view – View to famous Shwe Dagon Pagoda, Apartment is composed of bright rooms, Laid out in a contemporary style
- 10 months till completion
- Lift, car parking & facilities management are included
- Freehold land



GREEN VISION Construction Co., Ltd.

No. 470, Thitar Road, South Okkalapa Tsp. Yangon, Myanmar



+95-1-1320851  
+95-9-421057251  
+95-9-254854952





ပြည်တွင်းရေးရာ

မန္တလေးမြို့တွင် ဖုန်းနှင့် လျှပ်စစ်ပစ္စည်းများ ဝယ်လိုအားများ၍ ယင်းပစ္စည်းရောင်းသော အရောင်းဆိုင်များ တိုးချဲ့ဖွင့်လှစ်

အင်းစိန်တွင် ကလေးသူငယ်များ အား အသိပညာပေး ဟောပြော

မန္တလေး၊ စက်တင်ဘာ ၂၂
မန္တလေးတွင် ဖုန်းနှင့် လျှပ်စစ်ပစ္စည်းများ ဝယ်လိုအားများလာ၍ ဖုန်းဆိုင်များနှင့် လျှပ်စစ်ပစ္စည်းရောင်းချသောဆိုင်များ ဖွင့်လှစ်မှု ပိုမိုများပြားလာကြောင်း သိရသည်။
မန္တလေးမြို့တွင် တန်ဖိုးနည်းဖုန်းများ တိုးချဲ့ချထား ရောင်းချပေးခြင်းကို ၂၀၁၄ ခုနှစ် စက်တင်ဘာလဆန်းမှစတင်ခဲ့ပြီး မြန်မာ့ ဆက်သွယ်ရေးလုပ်ငန်းမှ MPT ဆင်းကတ် များအား ပုဂ္ဂလိကအရောင်းဆိုင်များသို့ ကိုယ်စားလှယ်ပေး၍ ရောင်းချစေခဲ့သည်။
ပြည်ပဆက်သွယ်ရေးကုမ္ပဏီနှင့်ချိတ်ဆက်သော အော်ရီဒူးနှင့် တယ်လီနောတို့ အား လုပ်ငန်းလိုင်စင်ချထားပေးပြီး တန်ဖိုးနည်း ဆင်းကတ်များ ရောင်းချလာခြင်းတို့ကြောင့် လက်ကိုင်ဖုန်းသုံးစွဲမှု များပြားလာကာ ဟန်း ဆက်ဝယ်လိုအား မြင့်တက်ခဲ့သည်။
တရုတ်၊ ထိုင်း၊ စင်ကာပူ ကိုရီးယားသမ္မတ နိုင်ငံတို့မှ ဟန်းဆက်များလည်း တရားဝင် လမ်းကြောင်းနှင့် နယ်စပ်လမ်းကြောင်းတို့မှ တံဆိပ်မျိုးစုံ ဝင်ရောက်လျက်ရှိပြီး မန္တလေး မြို့တွင်လည်း မိုဘိုင်းဖုန်းအရောင်းဆိုင်ကြီး များ တိုးချဲ့ဖွင့်လှစ်လာကြသည်။
ဟန်းဆက်များ အရောင်းတွင်ကျယ်စေရန် MPT၊ OOREDOO ဆင်းကတ်များ လက်ဆောင်ထည့်ပေးကာ ရောင်းချပေးနေ



ကြောင်းလည်း သိရသည်။ အလားတူ မန္တလေးခရိုင်တွင် ၂၀၁၄ ခုနှစ် နှစ်ဆန်းပိုင်းမှစတင်ကာ ၂၄ နာရီ လျှပ်စစ် မီး အပြည့် ရရေး တိုင်းဒေသကြီးအစိုးရ နှင့် လျှပ်စစ်ဓာတ်အားပေးရေးလုပ်ငန်းတို့မှ စီစဉ်ဆောင်ရွက်ပေးထားရာ လျှပ်စစ်ပစ္စည်း များဖြစ်သော ထမင်းပေါင်းအိုး၊ လျှပ်စစ်မီးပူ ရုပ်သံဖမ်းစက်၊ ရေခဲသေတ္တာ၊ အဝတ်လျှော် စက်၊ လေအေးပေးစက်များကို မြို့ဆင်ခြေဖူး ဒေသများ၊ ကျေးလက်ဒေသများအထိ သုံးစွဲ လာကြသည်။ ထိုသို့ သုံးစွဲမှုကြောင့် လျှပ်စစ်ပစ္စည်းများ လည်း အရောင်းသွက်ပြီး အရောင်းဆိုင်များ လည်း တိုးချဲ့ဖွင့်လှစ်လာ ကြသည်။ သီဟကိုင်(မန္တလေး) မြင့်ဦး(အင်းစိန်)

ကိုယ့်အားကိုယ်ကိုးကျေးရွာမီးလင်းရေး ဖွင့်ပွဲကျင်းပ

(၂၁)ကြိမ်မြောက် ခရိုင်အဆင့် အဆို၊ အက၊ အရေး၊ အတီးပြိုင်ပွဲ ကျင်းပ

ခင်ဦး၊ စက်တင်ဘာ ၂၂
စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီး၊ ရွှေဘိုခရိုင်၊ ခင်ဦးမြို့နယ်၊ ကျီးကန်ကျေးရွာ လျှပ်စစ် မီးလင်းရေးကော်မတီမှ ဆောင်ရွက်ခဲ့သော ၁၀၀ ကေဗီအေ ထရပ်စဖော်မာ ဖြင့် ကိုယ့်အားကိုယ်ကိုး လျှပ်စစ်မီးလင်းရေးအတွက် ရွှေကျီးသာဆရာတော် ဦးနိမလမု သိန်း ၁၀၀ မတည်လှူဒါန်းပြီး မုံရွာမြို့၊ ဇေယျာပဒေသာဖောင်ဒေးရှင်း ထံမှ သိန်း ၁၀၀ ထုတ်ချေး၍ ကျေးရွာပြည်သူများ၏ထည့်ဝင်ငွေဖြင့် ဆောင်ရွက် ခဲ့ရာ စုစုပေါင်းငွေကျပ်သိန်း ၃၀၀ ကုန်ကျခဲ့ပြီး ယခုအချိန်တွင် ကျေးရွာမီးလင်း ရေးပြု ဖြစ်သည်။
ကိုယ့်အားကိုယ်ကိုး ကျေးရွာလျှပ်စစ်မီးလင်းရေးဖွင့်ပွဲကို စက်တင်ဘာ ၁၈ ရက် ညနေ ၅ နာရီက တိုင်းဒေသကြီးလွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ် ဦးအောင်ကျော် သန်း၊ ဦးအောင်မျိုးငြိမ်း၊ မြို့နယ်စီမံခန့်ခွဲမှုကော်မတီဥက္ကဋ္ဌ ဦးရာဇာအေး တို့က အမှာစကားပြောကြားပြီး မြို့နယ်လျှပ်စစ်အင်ဂျင်နီယာ ဦးအောင်မြင့်စိုး က လျှပ်စစ်မီးလင်းရေးနှင့်စပ်လျဉ်း၍ ရှင်းလင်းပြောကြားပြီး မြို့နယ်လျှပ်စစ် အင်ဂျင်နီယာ ဦးအောင်မြင့်စိုးက လျှပ်စစ်မိန်းခလုတ်ကိုနှိပ်၍ ဖွင့်လှစ်ပေး ကြောင်း သိရသည်။

ကလေး၊ စက်တင်ဘာ ၂၂
ကလေးခရိုင် စီမံခန့်ခွဲမှုကော်မတီမှ ကြီးပွား ကျင်းပသည့် ၂၀၁၄ ခုနှစ် (၂၁) ကြိမ်မြောက် မြန်မာ တိုင်းရင်းသားတို့၏ ရိုးရာယဉ်ကျေးမှု ခရိုင်အဆင့် အဆို၊ အက၊ အရေး၊ အတီးပြိုင်ပွဲ ဖွင့်ပွဲအခမ်း အနားကို စက်တင်ဘာ ၂၀ ရက် နံနက် ၈ နာရီက ကလေးမြို့ မြို့တော်ခန်းမ တွင် စည်ကားသိုက်မြိုက် စွာ ကျင်းပပြုလုပ်ခဲ့ကြောင်း သိရသည်။
ဖွင့်ပွဲအခမ်းအနားကို စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီး အစိုးရအဖွဲ့၊ လုံခြုံရေးနှင့် နယ်စပ်ရေးရာဝန်ကြီး ဌာန၊ တိုင်းဒေသကြီးဝန်ကြီး ပိုလ်မျိုးကြီးကြည်နိုင်၊ တိုင်းဒေသကြီးလွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ် ဦးစိန်ဝင်း နှင့် ခရိုင်စီမံခန့်ခွဲမှုကော်မတီဥက္ကဋ္ဌ ခရိုင်အုပ်ချုပ်

ရေးမှူး ဦးမောင်ထူးတို့က ဖွင့်လှစ်ပေးခဲ့သည်။
ယင်းအခမ်းအနားတွင် ခရိုင်စီမံခန့်ခွဲမှုကော်မတီ ဥက္ကဋ္ဌက အဖွင့်အမှာစကားပြောကြားပြီးနောက် ချင်းတိုင်းရင်းသား၊ တိုင်းရင်းသူကလေးများက ပရိသတ်များကို ကဗျာလွတ်အကဖြင့် ဖျော်ဖြေ တင်ဆက်ကြရာ မြန်မာတိုင်းရင်းသားတို့၏ ရိုးရာ ယဉ်ကျေးမှုအနှစ်သာရကို ဖော်ဆောင်နိုင်ကြသည့် အတွက် ကလေးတပ်နယ်မှ ဒေသတွက်ရေးမှူး ပိုလ်မျိုးချုပ် အောင်သူဦးက ဆုငွေကျပ်တစ်သိန်း၊ ခရိုင်အုပ်ချုပ်ရေးမှူး ဦးမောင်ထူးက ဆုငွေကျပ် သုံးသောင်း အသီးသီးချီးမြှင့်ခဲ့ကြသည်။
အဆိုပါ အဆို၊ အက၊ အရေး၊ အတီးပြိုင်ပွဲများ တွင် ကလေးမြို့နယ်မှ ၆၆ ဦး၊ ကလေးဝ မြို့နယ်မှ ၁၂

ဦးနှင့် မင်းကင်းမြို့နယ်မှ ၇ ဦးတို့ ပါဝင်ယှဉ်ပြိုင် ကြပြီး ဆုပေးပွဲအခမ်းအနားကို ည ၇ နာရီတွင် ဆက်လက်ကျင်းပရာ ဆုရရှိသူများကို တာဝန်ရှိ သူများက ဆုများအသီးသီးချီးမြှင့်ကြပြီးနောက် တိုင်းဒေသကြီးအဆင့်တွင် ပါဝင်ယှဉ်ပြိုင်ရန် ရွေး ချယ်ခံရသည့် အနုပညာရှင်မောင်မယ်များအား တိုင်းဒေသကြီးဝန်ကြီး ပိုလ်မျိုးကြီးကြည်နိုင်က ဆုငွေကျပ်တစ်သိန်း ချီးမြှင့်ခဲ့သည်။
ယခင်နှစ် (၂၀) ကြိမ်မြောက် တိုင်းဒေသကြီး အဆင့်ပြိုင်ပွဲတွင် ကလေးခရိုင်မှ ၂၁ ဦး သွားရောက် ယှဉ်ပြိုင်ခဲ့ကြရာ ပထမဆု ၁၉ ဆု၊ ဒုတိယဆု ၉ ဆု၊ တတိယဆု ၄ ဆု၊ စုစုပေါင်း ၃၂ ဆု ဆွတ်ခူးရရှိ ခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

Advertisement for M3 Food Center, featuring a logo and text about dining and services.

Advertisement for a travel agency listing services and contact information.

Advertisement for Eugenia Star Tours & Travels listing various travel packages and dates.

Advertisement for a local business or organization with contact details.

Advertisement for a community event or organization.





ပြည်တွင်းရေးရာ

လောကမာရ်အောင်စေတီတော် လျှပ်စစ်မီးတပ်ဆင်ရန် လှူဒါန်း

**မြစ်ကြီးနား၊ စက်တင်ဘာ ၂၂**  
မြစ်ကြီးနားမြို့ သီတာရပ်ကွက်ရှိ ရှေးဟောင်း သမိုင်းဝင် လောကမာရ်အောင် ဆုတောင်းပြည့်စေတီတော် ပရဝုဏ်အတွင်းရှိ လျှောင်းတော်မူ ရပ်တော်မူ ရုပ်ပွားတော်မြတ်များနှင့် ဆုတောင်းပြည့်ဘုန်းတော်ကြီးကျောင်းတိုက် အပါအဝင် ဆုတောင်းပြည့်စေတီတော်မြတ်ကြီးအား အများပြည်သူများ ကြည့်ညိပုဇော်နိုင်ရန်အတွက် ၂၀၀-ကေဗီအေ လျှပ်စစ်ထရန်စဖော်မာ တပ်ဆင်ပူဇော်ရန် မတည်အလှူငွေပေးအပ်လှူဒါန်းပွဲကို စက်တင်ဘာ ၁၈ ရက် နံနက် ၉ နာရီတွင် အဆိုပါ ဆုတောင်းပြည့်စေတီတော်မြတ်ကြီး၏ ရင်ပြင်တော်ရှိ မေဗူရိ၌ ကျင်းပခဲ့သည်။

အဆိုပါအခမ်းအနားသို့ နိုင်ငံတော်ဩဝါဒါစရိယ အဘိဓမ္မာမဟာဂုရု၊ အဂ္ဂမဟာသမ္မဇောတိကဓမ္မ မေဗူရိတို့က ဝန်းသိုကျောင်းတိုက် ဆရာတော် ဘဒ္ဒန္တသီလဝံသ အမှုပြုသည့် မြို့ပေါ်ကျောင်းတိုက်များနှင့် သံဃာတော် ဆရာတော်ကြီးများ ကြွရောက်တော်မူကာ စေတီတော်ဂေါပကအဖွဲ့ဝင်များ၊ အလှူရှင်မိသားစုများနှင့် ဖိတ်ကြားထားသူများ တက်ရောက်ခဲ့ကြသည်။

ထို့နောက် မတည်အလှူရှင် ဒေါ်ကြင်မြိုင် (KISS ME) မိသားစုတို့က အလှူငွေကျပ်သိန်းတစ်ရာကို ဆရာတော် ဘဒ္ဒန္တသီလဝံသထံ ဆက်ကပ်လှူဒါန်းရာ စေတီတော်ဂေါပကအဖွဲ့ ဥက္ကဋ္ဌ ဦးအောင်မြင့်က လက်ခံရယူခဲ့သည်။

**ခရိုင်(မြန်/ဆက်)**

မန္တလေးတွင်အပြည်ပြည်ဆိုင်ရာငြိမ်းချမ်းရေးနေ့အထိမ်းအမှတ် လူ့ရွှင်တော်စွမ်းရည်ပြိုင်ပွဲ အငြိမ့်အဖွဲ့ကိုဖွဲ့ ပါဝင်ယှဉ်ပြိုင်

**မန္တလေး၊ စက်တင်ဘာ ၂၂**  
မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီး သဘင်ပညာရှင်များအစည်းအရုံး လူ့ရွှင်တော်များအဖွဲ့နှင့် Equality Myanmar အဖွဲ့တို့ ကြီးပွား၍ စက်တင်ဘာ ၂၁ ရက်တွင်ကျရောက်သည့် အပြည်ပြည်ဆိုင်ရာ ငြိမ်းချမ်းရေးနေ့အထိမ်းအမှတ် မန္တလေးမြို့ရှိ ဇာတ်အငြိမ့်များမှ လူ့ရွှင်တော်များ စွမ်းရည်ပြိုင်ပွဲကို စက်တင်ဘာ ၂၀ ရက် မွန်းလွဲ ၁ နာရီမှ ၂ နာရီအထိ မန္တလေးမြို့ ချမ်းအေးသာစံမြို့နယ် ၈၄ လမ်းနှင့် ၃၁ လမ်းထောင့်ရှိ မေဗူသာလှအနန်းမတွင် ကျင်းပခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

လူ့ရွှင်တော်စွမ်းရည်ပြိုင်ပွဲတွင် မန္တလေးမြို့ရှိ သက်ကြီးလူ့ရွှင်တော်ကြီးများက ခိုင်လုံကြီးများအဖြစ် ဆောင်ရွက်ကြပြီး မန္တလေးမြို့ရှိ ဇာတ်သဘင်နှင့် အငြိမ့်အဖွဲ့များမှ အဖွဲ့ကိုဖွဲ့ကာ အပြည်ပြည်ဆိုင်ရာငြိမ်းချမ်းရေးနေ့ကို ဂုဏ်ပြု၍ ငြိမ်းချမ်းရေးမရှိပါက ကမ္ဘာကြီးတည်ငြိမ်အေးချမ်းမှု မရှိနိုင်ကြောင်း ဖော်ရွှင်ဖွယ်ရာဟာသပြက်လုံးများဖြင့် ပါဝင်ယှဉ်ပြိုင် တင်ဆက်ခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

ယင်းနောက် ပထမ၊ ဒုတိယ၊ တတိယနှင့် နှစ်သိမ့်ဆုရအသင်းများအား တာဝန်



ရိုသူးများက ဂုဏ်ပြုဆုများ ချီးမြှင့်ခဲ့ကြသည်။ အဆိုပါဇာတ်အငြိမ့်များမှ လူ့ရွှင်တော်များစွမ်းရည်ပြိုင်ပွဲသို့ မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီး သဘင်ပညာရှင်များအစည်းအရုံး အတွင်းရေးမှူး ဦးနန်းဌေးအောင်နှင့် အမှုဆောင်များ၊ လူ့ရွှင်တော်များအသင်းဥက္ကဋ္ဌနှင့် အမှုဆောင်များ၊ ဖိတ်ကြားထားသူများ၊ ငြိမ်းချမ်းရေးမြတ်နိုးသူများ တက်ရောက်အားပေးခဲ့ကြသည်။ **မောင်ပြည့်သူ(မန္တလေး)**

ကျိုင်းတုံခရိုင်၊ မိုင်းယန်းမြို့နယ်အတွင်း နံရံကပ်စာပေရေချမ်းစင်၌ စာအုပ်သစ်များ ဖြည့်ဆည်း



**မိုင်းယန်း၊ စက်တင်ဘာ ၂၂**  
ကျိုင်းတုံခရိုင်၊ မိုင်းယန်းမြို့နယ်အတွင်းရှိ ပြည်သူများ စာအုပ်စာပေများကို အခမဲ့ အလွယ်တကူ ဖတ်ရှုလေ့လာနိုင်ရေးနှင့် အသိပညာဗဟုသုတများ တိုးပွားပြီး လူ့စွမ်းအားအရင်းအမြစ်များ ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်လာစေရန်အတွက် လူ့စွမ်းအားရာနေရာများတွင် အများပြည်သူဝန်ဆောင်မှုလုပ်ငန်းတစ်ရပ်အနေဖြင့် နံရံကပ်စာပေ ရေချမ်းစင်များ ထားရှိ ဆောင်ရွက်ပေးလျက်ရှိသည်။

အဆိုပါကျိုင်းတုံခရိုင်၊ မိုင်းယန်း

မြို့နယ်အတွင်းရှိ နံရံကပ်စာပေရေချမ်းစင်တွင် နိုင်ငံရေး၊ လူမှုရေး၊ စီးပွားရေး၊ ဘာသာရေးစိုက်ပျိုးမွေးမြူရေးနှင့် ပြည်သူ့နိမိတ်အပါအဝင် သုတ၊ ရသ စုံစုံလင်လင်ပါရှိသည့်စာအုပ်စာစဉ် ၁၃၀မျိုးကို ထားရှိပေးပြီး ယင်းနံရံကပ်စာပေရေချမ်းစင်များသို့ မိုင်းယန်းမြို့နယ် ပြန်ကြားရေးနှင့် ပြည်သူ့ဆက်ဆံရေးဦးစီးဌာန ဝန်ထမ်းများက လစဉ် စာအုပ်စာစောင် အသစ်များ ဖြည့်ဆည်းပေးလျက်ရှိကြောင်း သိရသည်။

**အောင်စင်မြင့်**

ရွှေဘို-မြစ်ကြီးနား ဗဟုဟာကားလမ်းမိုင်တိုင်အမှတ် (၃၇/၁) အနီးတွင် တမလန်းသစ်များ ဖမ်းဆီးရမိ

**ကန့်ဘလူ၊ စက်တင်ဘာ ၂၂**  
စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီး ကန့်ဘလူမြို့နယ် ငှက်ပျောတိုင်းကျေးရွာ ရွှေဘို-မြစ်ကြီးနား ဗဟုဟာကားလမ်း မိုင်တိုင်အမှတ် (၃၇/၁) အနီးတွင် စက်တင်ဘာ ၁၈ ရက် မွန်းလွဲ ၁၂ နာရီခွဲက တရားမဝင်သယ်ဆောင်လာသော တမလန်းစားရွှေခွဲသား ၅ ဒဿမ ၅ တန်ခန့်အား ဖမ်းဆီးရမိကြောင်း သိရသည်။

ဖြစ်ပွားမှု တောအုပ်ကြီးဦးမြင့်တင်နှင့် သစ်တောဝန်ထမ်းများ၊ ငှက်ပျောတိုင်းရဲကင်းရေးမှူး တပ်ကြပ်ကြီး ဗိုလ်လှိုင်နှင့် တပ်ဖွဲ့ဝင်များ၊ ကန့်ဘလူသတင်းတပ်ဖွဲ့မှ ဒုတပ်ကြပ်မောင်မောင်စိုးနှင့် ငှက်ပျောတိုင်းကျေးရွာအုပ်ချုပ်ရေးမှူး ဦးစိန်မောင်တို့ပါဝင်သော တရားမဝင်သစ်ဖမ်းဆီးရေးအဖွဲ့သည် သတင်းအရ ရွှေဘို-မြစ်ကြီးနား ဗဟုဟာကားလမ်း မိုင်တိုင်အမှတ် (၃၇/၁) အနီးတွင် ဖမ်းဆီးခံခဲ့ရပြီး ဝန်ထမ်းများက လစဉ် စာအုပ်စာစောင် အသစ်များ ဖြည့်ဆည်းပေးလျက်ရှိကြောင်း သိရသည်။

ထိုသို့ ဖမ်းဆီးခံခဲ့ရပြီး ရှာဖွေရာတွင် ယာဉ်ပေါ်၌ တမလန်းစားရွှေခွဲသား ၅ ဒဿမ ၅ တန်ခန့်ကို ယာဉ်နောက်လိုက် အေးဝင်းမောင် (ဝန်ထမ်းရပ်ကွက်၊ မိတ္ထီလာမြို့) နှင့်အတူ ဖမ်းဆီးရမိပြီး ယာဉ်မောင်းမှာ ထွက်ပြေးသွား၍ ဥပဒေအရအရေးယူပေးရန် တိုင်တန်းခဲ့ရာ ဇီးကုန်းရဲစခန်း (ပ)အမှတ် (၁၄၇/၁၄) ဖြင့် အမှုဖွင့်အရေးယူဆောင်ရွက်လျက်ရှိကြောင်း သိရသည်။ **အောင်ဝင်းငြိမ်း**

**ရန်ကုန်မြို့၊ လှိုင်မြို့နယ် (၂)ရပ်ကွက်၊ သီရိ(၄)လမ်း၊ တိုက်အမှတ်(၁၀၀)၊ အခန်း(၃/B)၊ ဒုတိယထပ်၊ ခြေရင်းခန်း၊ အကျယ်အဝန်း(၁၇x၅၅)ပေ တိုက်ခန်းနှင့် ပတ်သက်၍ တရားဝင်ပိုင်ဆိုင်ကြောင်းနှင့် အိမ်ငှားဖြစ်သူ ဒေါ်နုနုစော၊ အပ-ဦးမင်လတန်-အမိ-ဒေါ်လေးတို့နှင့် အများသိစေရန်ကြေညာချက်**

အထက်ဖော်ပြပါ တိုက်ခန်းအား ကျွန်ုပ်၏မိတ်ဆွေဒေါ်အေးသီတာဝင်း [၁၂/ဥပဒေ(နိုင်)၁၃၉၂ ၃၈၁]က တရားဝင်စာချုပ်စာတမ်းမူရင်းများနှင့်တကွ ထိုတိုက်ခန်းကို ဝယ်ယူပိုင်ဆိုင်ထားပါသည်။ ထိုတိုက်ခန်းအား ၂၀-၅-၂၀၁၃ရက်မှစ၍ တိုက်ခန်းရောင်းချသူ ဒေါ်နုနုစော [၁၂/အလန(နိုင်)၁၃၀၂ ၀၅]အား လူမှုရေးအရ ညာတာထောက်ထားသောအားဖြင့် ပြန်လည်ငှားရမ်းနေထိုင်ခွင့်ပြုခဲ့ပါသည်။ ယခုအခါ တိုက်ခန်းဝယ်ယူပိုင်ဆိုင်သူက ထိုတိုက်ခန်းကိုရောင်းချရန်အတွက် ငှားရမ်းနေထိုင်သူ ဒေါ်နုနုစောနှင့် မိသားစုအား ၁၀-၁၀-၂၀၁၄တွင် နောက်ဆုံးထား၍ တိုက်ခန်းပိုင်ရှင်သို့အပြီးအပိုင်ပြန်လည်အပ်နှံရန် သတိပေးအပ်ပါသည်။ အကယ်၍ တိုက်ခန်းပိုင်ဆိုင်သူ ကျွန်ုပ်၏မိတ်ဆွေမသိရှိဘဲ ထိုတိုက်ခန်းအား လွှဲပြောင်းခြင်း၊ ရောင်းချခြင်း၊ ပေါင်နှံခြင်းမပြုလုပ်ရန်နှင့် ပြုလုပ်ခဲ့ပါက တည်ဆဲဥပဒေနှင့်အညီ အရေးယူဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း ကြေညာအပ်ပါသည်။

လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ  
ဦးမျိုးချစ်(LL.B)  
ဥပဒေအကြံပေးနှင့် ဥပဒေအကျိုးဆောင်  
ရွှေစံမြတ်အထွေထွေဝန်ဆောင်မှုလုပ်ငန်း  
အမှတ်(၃၁)၊ မြေညီ(၉)လမ်း၊ လမ်းမတော်။ ဖုန်း-၀၁-၂၂၇၅၀၀၊ ၀၉-၅၁၀၇၅၄၇

**ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်**

မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီး၊ ပြင်ဦးလွင်ခရိုင်၊ ပြင်ဦးလွင်မြို့၊ ရပ်ကွက်ကြီး(၆) အကွက်အမှတ်(အာအေ-၄) ဦးပိုင်အမှတ်(၅၁-က)၊ မြေဧရိယာ(၀.၆၄)ဧကနှင့် ဦးပိုင်အမှတ်(၅၁-င)၊ မြေဧရိယာ(၀.၅၂)ဧကအား မြေဂရန်အမည်ပေါက် ဦးထွန်းထွန်း(ခ)ဦးထွန်းသိန်းထံမှ ကျွန်ုပ်၏မိတ်ဆွေ ဦးစိုင်းမောင်မြင့်[၁၃/လရန(နိုင်) ၀၂၇၆၉၂]သည် မြို့နယ်စာချုပ်စာတမ်းမှတ်ပုံတင်ရုံး၏ ၁၆-၇-၁၉၉၈ ရက်စွဲပါ စာချုပ်အမှတ်-၁၆၉/၁၉၉၈ ဖြင့် အကျိုးခံစားခွင့်လွှဲပြောင်းရယူပြီးဖြစ်၍ အမည်ပေါက် ဦးထွန်းထွန်း(ခ) ဦးထွန်းသိန်းအမည်မှ ဦးစိုင်းမောင်မြင့်အမည်သို့ မြေဂရန်အမည်ပြောင်းရန်နှင့် သက်တမ်းတိုးရန်အတွက် ဦးထွန်းထွန်း(ခ) ဦးထွန်းသိန်းအမည်ဖြင့် မြေငှားဂရန်ရရှိထားသည့်စာချုပ်မှာပျောက်ဆုံးနေပါသဖြင့် မြေငှားဂရန်စာချုပ် မိတ္တူမှန်လျှောက်ထားရယူရန်အတွက် ကန့်ကွက်မည့်သူများရှိပါက (၁၄)ရက်အတွင်း ခိုင်လုံသော စာချုပ်စာတမ်းမူရင်းများဖြင့် ကျွန်ုပ်ထံဆက်သွယ်ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်းနှင့် ကန့်ကွက်မည့်သူမရှိပါက မြေငှားဂရန် မိတ္တူမှန်ရရှိရေးအတွက် ဥပဒေနှင့်အညီ ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ပါကြောင်း ကြေညာအပ်ပါသည်။ လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ

ဦးချစ်ရာ  
B.Sc (Phy), H.G.P, M.A (Business Law),  
D.B.L, D.M.L, D.I.L, D.A.Psy, D.A.E, D.B.S, PG Diploma in Law  
အထက်တန်းရှေ့နေနှင့် ဥပဒေအကြံပေး (စဉ်-၁၈၅၆၆)  
အမှတ်(၅၀)၊ အခန်း(စီ-၁)၊ ဘဏ်လမ်း၊ ကျောက်တံတားမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့။  
ဖုန်း-၀၉-၅၁၆၃၁၇၈၊ ၀၉-၇၃၀၄၇၃၉၆

ပြည်ထွင်းရေးရာ



မွန်ပြည်နယ်တွင် မူးယစ်ဆေးဝါးများ ဖမ်းဆီးရမိမှု တစ်နှစ်ထက်တစ်နှစ် ပိုမိုတိုးပွား
ရောင်းဝယ်ဖောက်ကားမှု ပြုရတတ်လည်း ပုံစံအမျိုးမျိုးဖြင့် လုပ်ဆောင်လာကြ

မော်လမြိုင်၊ စက်တင်ဘာ ၂၂

မွန်ပြည်နယ်အတွင်း မူးယစ်ဆေးဝါး ဖမ်းဆီးရမိမှု တစ်နှစ်ထက်တစ်နှစ် ပိုမိုတိုးပွားများများလာပြီး သုံးစွဲရောင်းဝယ်ဖောက်ကားမှုများလည်း ပုံစံအမျိုးမျိုးဖြင့် လုပ်ဆောင်လာကြကြောင်းသိရသည်။

ထိုသို့ ရောင်းဝယ်ဖောက်ကားသုံးစွဲမှုများအတွက် မူးယစ်ဆေးဝါးတားဆီးနှိမ်နင်းရေးလုပ်ငန်း ကျယ်ကျယ်ပြန့်ပြန့် ဆောင်ရွက်နိုင်ရန် မူးယစ်ဆေးဝါးနှင့် စိတ်ကိုပြောင်းလဲစေနိုင်သော ဆေးဝါးများအန္တရာယ်တားဆီးကာကွယ်ရေး ဆွေးနွေးပွဲကို စက်တင်ဘာ ၁၈ ရက် မွန်းလွဲ ၃ နာရီက မွန်ပြည်နယ်

ရဲတပ်ဖွဲ့မှူးရုံး ရာမညဇာနည်ခန်းမ၌ ကျင်းပခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

အခမ်းအနားတွင် ခေတ္တမွန်ပြည်နယ်ရဲတပ်ဖွဲ့မှူး ရဲမှူးကြီး အောင်ကျော်ဦးက မွန်ပြည်နယ်တွင် မူးယစ်ဆေးဝါးဖမ်းဆီးရမိမှုမှာ တစ်နှစ်ထက်တစ်နှစ် များပြားလာသော်လည်း ပပျောက်မှုမရှိသေးကြောင်း၊ မွန်ပြည်နယ်တွင်ပြုလုပ်သည့် လူငယ်နှင့် ငြိမ်းချမ်းရေးဖွဲ့ရန်မှ လူငယ်ထုကလည်း မူးယစ်ဆေးဝါးပပျောက်ရေးအတွက် တောင်းဆိုမှုပြုခဲ့ကြောင်း ပြောကြားခဲ့သည်။

မွန်ပြည်နယ်ရဲတပ်ဖွဲ့အနေဖြင့် ၂၀၁၂ ခုနှစ်တွင် မူးယစ်ဆေးဝါးပစ္စည်း ၄၄ မှုန့် ဆေးခြောက် ၁၅

ဒဿမ ၃၇ ကီလို၊ စိတ်ကြွဆေးပြား ၃၃၆၈ ပြား၊ ဘိန်းစာရွက် ၂၂ ဒဿမ ၁၁ ကီလို သိမ်းဆည်းရမိပြီး တရားခံ ကျား ၅၉ ဦးနှင့် မ ၁၂ ဦးတို့ကို တရားစွဲဆိုနိုင်ခဲ့ကြောင်း ၎င်းက ဆက်လက်ပြောသည်။

၂၀၁၃ ခုနှစ် တွင်အမှုပေါင်း ၁၀၅ မှုန့် ဆေးခြောက် ၄ ဒဿမ ၅၁၇ ကီလို၊ စိတ်ကြွဆေးပြား ၂၀၇၅၂ ပြား၊ ဘိန်းစာရွက် ၁၆ ဒဿမ ၃၄ ကီလို သိမ်းဆည်းရမိခဲ့ပြီး တရားခံ ကျား ၁၄၅ ဦးနှင့် မ ၂၃ ဦးတို့ကို တရားစွဲဆိုနိုင်ခဲ့ကြောင်း ၎င်းကပြောသည်။

ယခုနှစ် စက်တင်ဘာ ၁၅ ရက်ထိတွင်လည်း အမှုပေါင်း ၁၁၄ မှုန့်ခွဲပြီး ၎င်းတွင် ဆေးခြောက်

၉ ဒဿမ ၀.၂၈ ကီလို၊ စိတ်ကြွဆေးပြား ၁၄၀၀၀ ပြား၊ အိုင်ကစ် ၀ ဒဿမ ၄၅ ဂရမ်တို့ကို သိမ်းဆည်းရမိကာ တရားခံ ကျား ၁၄၇ ဦး၊ မ ၁၅ ဦးတို့ကို တရားစွဲဆိုနိုင်ခဲ့ကြောင်း၊ ဖမ်းဆီးရရှိမှုများများပြားလာသော်လည်း ပပျောက်မှုမရှိဘဲ နည်းလမ်းမျိုးစုံဖြင့် လှုပ်ရှား ဆိုးရွားနေသည်ဟု သုံးသပ်ပြောဆိုမှုများအပေါ် တားဆီးကာကွယ်မှုနှင့် ပတ်သက်၍ ပိုင်းဝန်းအဖြေရှာကြရန် ယခုလို ဆွေးနွေးခြင်းဖြစ်ကြောင်း ၎င်းက ပြောကြားခဲ့သည်။

ယင်းနောက် မူးယစ်ဆေးဝါးတားဆီးနှိမ်နင်းရေးအဖွဲ့ (နေပြည်တော်) မှ ရဲမှူးကြီး မြင့်သိန်းက မြန်မာနိုင်ငံအတွင်း မူးယစ်ဆေး

ဝါးနှင့် ပတ်သက်၍ တားဆီးနှိမ်နင်းရေးလုပ်ငန်းများ ဆောင်ရွက်ခဲ့သည့်အခြေအနေများကို ပရိသတ်တို့ဖြင့် ရှင်းလင်းပြောကြားပြီး မွန်ပြည်နယ် မူးယစ်ဆေးဝါးဆန့်ကျင်ရေးအဖွဲ့ဥက္ကဋ္ဌ ဦးနေဝင်း၊ ဦးအောင်မင်း၊ ဦးရဲနောင်ထွန်းနှင့် တက်ရောက်လာသော ရပ်ကွက်အုပ်ချုပ်ရေးမှူးများက သတင်းပေးနေရာများ သီးသန့်ထားရှိရေး၊ သတင်းများအတွက် လုံခြုံရေးအနေအထား၊ မူးယစ်ဆေးဝါးများအား ဆေးဖြတ်ရေးအတွက် အကူအညီပေးရေး၊ စသည့်ကိစ္စရပ်များအား ပိုင်းဝန်းအကြံပြု ဆွေးနွေးခဲ့ကြကြောင်း သိရသည်။

ဆက်ရေးမင်းအောင်

စင်ကာပူနိုင်ငံဆေးရုံကြီးမှ အထူးကုဆရာဝန်ကြီးများ ကျန်းမာရေးအသိပညာပေးဟောပြော

မန္တလေး၊ စက်တင်ဘာ ၂၂

စင်ကာပူနိုင်ငံ Parkway ဆေးရုံကြီး၏ လက်အောက်တွင် ရှိသော Mouth Elizabeth Novena ဆေးရုံကြီးမှ နား၊ နှာခေါင်း၊ လည်ချောင်း ခွဲစိတ်အထူးကုဆရာဝန်ကြီး၊ ဆီးနှင့်ကျောက်ကပ်ဆိုင်ရာ အထူးကုဆရာဝန်ကြီးများက မန္တလေးမြို့မှပြည်သူများအား ကျန်းမာရေးအသိပညာပေးဟောပြောပွဲကို စက်တင်ဘာ ၂၀ ရက်

မွန်းလွဲ ၂ နာရီက မန္တလေးမြို့ ချမ်းအေးသာစံမြို့နယ် ၂၆ လမ်းနှင့် ၆၇ လမ်းထောင့်ရှိ စွမ်းဟိုတယ်မင်္ဂလာခန်းမတွင် ကျင်းပရာ ဖိတ်ကြားထားသူများ စိတ်ဝင်စားသူများ တက်ရောက်ခဲ့ကြသည်။

အခမ်းအနားတွင် စင်ကာပူနိုင်ငံ Mouth Elizabeth Novena ဆေးရုံကြီးမှ နားနှာခေါင်းလည်ချောင်း ခွဲစိတ်အထူးကုဆရာဝန်ကြီး ပါမောက္ခ Dr.

Christopher Goh က ဦးခေါင်းနှင့်လည်ပင်းဆိုင်ရာကင်ဆာရောဂါများ ခေါင်းစဉ်ဖြင့်လည်းကောင်း၊ Dr.Ho Siew Hong က ဆီးနှင့်ကျောက်ကပ်ဆိုင်ရာရောဂါများ၏ နောက်ဆုံးပေါ်ကုသမှုနည်းလမ်းများ ခေါင်းစဉ်ဖြင့် ဟောပြောကြပြီး တက်ရောက်လာသူများ၏ မေးမြန်းချက်များကို ပြန်လည်ဖြေကြားခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

သီဟကိုကို(မန္တလေး)

မြန်မာနိုင်ငံရဲတပ်ဖွဲ့နေ့နှစ်(၅၀)ပြည့်ရွှေရတုအထိမ်းအမှတ် ကြိုဆိုဂုဏ်ပြုသော အားဖြင့်မကွေးပြည်သူ့ဆေးရုံကြီး၌ သွေးလှူဒါန်းမှုများပြုလုပ်



မကွေး၊ စက်တင်ဘာလ ၂၂
အောက်တိုဘာ ၁ ရက်တွင် ကျောက်မည် ရွှေရတုပြည့်မြောက်မြန်မာနိုင်ငံရဲတပ်ဖွဲ့နေ့အားကြိုဆိုဂုဏ်ပြုသောအားဖြင့် အမှတ်(၂၅) လုံခြုံရေး ရဲတပ်ဖွဲ့(မကွေး) တပ်ဖွဲ့ ခွဲမှူး ဒု.ရဲမှူးကြီး အောင်ကိုဝင်းနှင့် ဇနီးဒေါ်အေးစု မြတ်တို့ဦးဆောင်၍ တပ်ဖွဲ့ဝင်အရာရှိ အခြားအဆင့် ၆၆ ဦးမှ မကွေးတိုင်း

ဒေသကြီး ပြည်သူ့ဆေးရုံကြီးသို့ စက်တင်ဘာ ၂၀ ရက် မွန်းလွဲ ၁ နာရီ၌ သွေးလှူဒါန်းမှုကျင်းပခဲ့သည်။ တပ်ဖွဲ့ဝင်များ၏ သွေးလှူမှုတိုင်းမှပေးခြင်းမရှိဘဲ ကိုယ်အလေးချိန်နှင့် သွေးပေါင်ချိန်ခြင်း၊ သွေးအမျိုးအစားနှင့် သွေးသန့်ရှင်းမှုစစ်ဆေးခြင်းလုပ်ငန်းများအား ပြည်သူ့ဆေးရုံကြီးမှ တာဝန် ကျဆရာဝန် များ၊ ကျန်းမာရေးဝန်ထမ်းများက စနစ်

တကျစစ်ဆေး၍ သွေးလှူဒါန်းခွင့်ပြုကာ သွေးလှူဘဏ်သို့ သွေးပေးလင်း၆၆ ပုလင်းကို လွှဲပြောင်းပေးအပ်ခဲ့ကြောင်း သိရသည်။ ယင်းနေ့တွင် ဒု.ရဲမှူးကြီးအောင်ကိုဝင်းနှင့် ဇနီး၊ ရဲမှူးကြီးတင့်နှင့် တာဝန်ရှိသူများက ဂုဏ်ပြုသွေးလှူဒါန်းသူ တပ်ဖွဲ့ဝင်များအတွက် အားဖြည့် အာဟာရ တိုက်ကျွေးခြင်းများ ပြုလုပ်ခဲ့သည်။

ဇေယျတု(မကွေး)

တောင်သာတွင် အမျိုးသမီးရေးရာအဖွဲ့ဝင်များထံ လျှော်ဖြူပျိုးပင်များပေးအပ်

တောင်သာ၊ စက်တင်ဘာ ၂၂
တောင်သာ မြို့နယ်သစ်တောဦးစီးဌာန ပြည်သူ့ပျိုးဥယျာဉ်တွင် စိုက်ပျိုးထားရှိသည့် လျှော်ဖြူပျိုးပင်များကို မြို့နယ်အမျိုးသမီးရေးရာအဖွဲ့ဝင်များထံ လျှော်ဖြူပျိုးပင်ပေးအပ်ပွဲကို စက်တင်ဘာ ၂၀ ရက်က မြို့နယ်ပျိုးဥယျာဉ်တွင် ကျင်းပခဲ့သည်။

အဆိုပါလျှော်ဖြူပျိုးပင်ပေးအပ်ပွဲကို မြို့နယ်အမျိုးသမီးရေးရာအဖွဲ့ဝင်များအတွက် လျှော်ဖြူပျိုးပင်များကို မြို့နယ်အမျိုးသမီးရေးရာအဖွဲ့ဥက္ကဋ္ဌ ဒေါ်မြတ်ကလျာအောင်ထံသို့ သစ်တောဦးစီးဌာန မြို့နယ်ဦးစီးဌာနမှ ဦးရွှေနိုင်က လျှော်ဖြူပျိုးပင်များ ပေးအပ်ခဲ့သည်။

မြို့နယ်အမျိုးသမီးရေးရာအဖွဲ့ဝင်များထံသို့ လျှော်ဖြူပျိုးပင် ၅၀၀၀ ကို ပေးအပ်ခဲ့ပြီး လျှော်ဖြူပျိုးပင်ပေးအပ်ပွဲသို့ မြို့နယ်အမျိုးသမီးဦးစီးဌာနနှင့် ရှိသူများ တက်ရောက်အားပေးခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

ကျော်မျိုးနိုင်(ပြန်/ဆက်)

Grid of 4 small advertisements including business and legal notices.

Large advertisement for a school or educational institution, including contact information and details about the school's location and facilities.

Advertisement for a business or service, featuring the phone number (LPN-025947) and a list of services.

Advertisement for a business or service, featuring the phone number (79x51) and details about the company and its products.











**ဒုတိယသမ္မတ ဒေါက်တာစိုင်းမောက်ခမ်း ဆော်ဒီအာရေဗျနိုင်ငံသို့ သဝဏ်လွှာပေးပို့**  
 နေပြည်တော် စက်တင်ဘာ ၂၃  
 ၂၀၁၄ ခုနှစ် စက်တင်ဘာ ၂၃ ရက်တွင် ကျရောက်သော ဆော်ဒီအာရေဗျနိုင်ငံ၏ အမျိုးသားနေ့၌ ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော် ဒုတိယသမ္မတ ဒေါက်တာစိုင်းမောက်ခမ်းထံမှ ဆော်ဒီအာရေဗျနိုင်ငံ အိမ်ရှေ့မင်းသား၊ ဒုတိယဝန်ကြီးချုပ်နှင့် ကာကွယ်ရေးဝန်ကြီး ဆဲလ်မန် ဘင် အဗ္ဗူ(လ်) အဇစ် အယ်လ်ဆာအူ(ဒ်)ထံသို့ ဝမ်းမြောက်ကြောင်း သဝဏ်လွှာပေးပို့သည်။  
 (သတင်းစဉ်)

**ဒုတိယသမ္မတ ဦးဉာဏ်ထွန်း ဆော်ဒီအာရေဗျနိုင်ငံသို့ သဝဏ်လွှာပေးပို့**  
 နေပြည်တော် စက်တင်ဘာ ၂၃  
 ၂၀၁၄ ခုနှစ် စက်တင်ဘာ ၂၃ ရက်တွင် ကျရောက်သော ဆော်ဒီအာရေဗျနိုင်ငံ၏ အမျိုးသားနေ့၌ ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော် ဒုတိယသမ္မတ ဦးဉာဏ်ထွန်းထံမှ ဆော်ဒီအာရေဗျနိုင်ငံ အိမ်ရှေ့မင်းသား၊ ဒုတိယဝန်ကြီးချုပ်နှင့် ကာကွယ်ရေးဝန်ကြီး ဆဲလ်မန် ဘင် အဗ္ဗူ(လ်)အဇစ် အယ်လ်ဆာအူ(ဒ်)ထံသို့ ဝမ်းမြောက်ကြောင်း သဝဏ်လွှာပေးပို့သည်။  
 (သတင်းစဉ်)

**ယနေ့ ဗဟိုကာ**

**မိုးကိုမျှော်သည်**  
 စာတည်းရှုထောင့် စာမျက်နှာ - ၂

**ရခိုင်ပြည်နယ်သည် စီးပွားရေး ရင်းနှီးမြှုပ်နှံရန် အလွန်သင့်လျော်**  
 ဆောင်းပါး စာမျက်နှာ - ၆

**အာရှအိုလံပစ်ကောင်စီ ဂုဏ်ထူးဆောင် ဆုတံဆိပ် မြန်မာနိုင်ငံမှရရှိ**  
 သတင်း စာမျက်နှာ - ၁၂

**မန္တလေးမြို့တွင် ဖုန်းနှင့်လျှပ်စစ်ပစ္စည်း ဝယ်လိုအားများ**  
 သတင်း စာမျက်နှာ - ၁၆

**စိတ်ပိုင်းဆိုင်ရာနှင့် ရုပ်ပိုင်းဆိုင်ရာ ပြည့်စုံသည့်လုပ်ငန်းအောင်မြင်မှုများ ပေးစွမ်းနိုင်ရန် စာကြည့်တိုက်သည် မရှိမဖြစ်လိုအပ်**



ဒုတိယသမ္မတ ဒေါက်တာစိုင်းမောက်ခမ်း အမျိုးသားစာကြည့်တိုက်(နေပြည်တော်) ဒုတိယအဆင့် ဖွင့်ပွဲအခမ်းအနားသို့ တက်ရောက်လာကြသူများအား ရင်းရင်းနှီးနှီးနှုတ်ဆက်စဉ်။

နေပြည်တော် စက်တင်ဘာ ၂၂  
 အမျိုးသားစာကြည့်တိုက်(နေပြည်တော်) ဒုတိယအဆင့် ဖွင့်ပွဲအခမ်းအနားကို ယနေ့နံနက် ၈ နာရီ ၁၅ မိနစ်တွင် နေပြည်တော်ရှိ အမျိုးသားစာကြည့်တိုက် ပရဝဏ်မျက်နှာစာ၌ ကျင်းပရာ ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော် ဒုတိယသမ္မတ ဒေါက်တာစိုင်းမောက်ခမ်း တက်ရောက်အားပေးသည်။  
 အခမ်းအနားတွင် ဒုတိယသမ္မတက အမျိုးသားစာကြည့်တိုက် (နေပြည်တော်)ဆိုင်းဘုတ်ကို စက်ခလုတ်နှိပ် ဖွင့်လှစ်ပေးသည်။  
 ယင်းနောက် ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီးဦးအေးမြင့်ကြူနှင့် ဒုတိယဝန်ကြီးများ၊ တာဝန်ရှိသူများက အမျိုးသားစာကြည့်တိုက် Reception ကို ဖဲကြီးဖြတ် ဖွင့်လှစ်ပေးကြသည်။  
 ထို့နောက် ဒုတိယသမ္မတနှင့် အဖွဲ့ဝင်များသည် အမျိုးသားစာကြည့်တိုက်အတွင်း ခင်းကျင်းပြသထားသည့် စာစုများ၊ ကလေးစာကြည့်တိုက်၊ အီလက်ထရွန်နစ်စာကြည့်တိုက်နှင့် စာဖတ်ခန်း၊ ဝေ၊ စာနယ်ဇင်းနှင့် စာအုပ်စင်များ၊ စာပြဌာနစိတ်၊ စာအုပ်စင်ခန်းများနှင့် စာမျက်နှာ ၉ ကော်လံ ၁ သို့

**အာရှအားကစားပြိုင်ပွဲတွင် မြန်မာပိုက်ကျော်ခြင်းအသင်း ရွှေနုစံခု ဆွတ်ခူး**



အင်ချမ် စက်တင်ဘာ ၂၂  
 တောင်ကိုရီးယားနိုင်ငံ အင်ချမ်မြို့၌ ကျင်းပလျက်ရှိသည့် (၁၇)ကြိမ်မြောက် အာရှအားကစားပြိုင်ပွဲ နှစ်ယောက်တွဲပိုက်ကျော်ခြင်းပြိုင်ပွဲ ဗိုလ်လုပွဲများကို ယနေ့နံနက်ပိုင်းက ကျင်းပရာ မြန်မာအမျိုးသားအသင်း (ဝဲပုံ)နှင့် အမျိုးသမီးအသင်း(ယာပုံ) တို့က နိုင်ပွဲများရယူပြီး ရွှေတံဆိပ်များ ရယူနိုင်ခဲ့သည်။ အဆိုပါရွှေတံဆိပ်ဆုများမှာ လက်ရှိကျင်းပနေသော အာရှအားကစားပြိုင်ပွဲတွင် မြန်မာနိုင်ငံမှ ပထမဆုံးရရှိခဲ့သည့် ရွှေတံဆိပ်များလည်းဖြစ်သည်။  
 စာမျက်နှာ ၈ ကော်လံ ၅ သို့





**DECO-LAND**  
 နိုင်ငံခြားပြင်စက္ကူအမျိုးမျိုးဖြန့်ချိရေး

- Art Card
- Art Paper
- Sticky Paper
- Wedding Paper
- Newsprint Paper
- Carbonless Paper
- Duplex Coated Paper
- Grey Back White Front



One Stop Shopping @ 01 684284, 687736 - 39









အမှုဆောင်မဟုတ်မီ နည်းပညာတက္ကသိုလ် (မှော်ဘီ) နှစ်ပြည့် ငွေရတနာအထိမ်းအမှတ် အာစရိယုပေါ်ပွဲ ဖိတ်ကြားလွှာ

ရှေးဦးစွာ အကျဉ်းချုပ်ဖော်ပြချက်အရ နည်းပညာတက္ကသိုလ် (မှော်ဘီ) နှစ်ပြည့် ငွေရတနာအထိမ်းအမှတ် အာစရိယုပေါ်ပွဲ ဖိတ်ကြားလွှာ အကျဉ်းချုပ်ဖော်ပြချက်အရ နည်းပညာတက္ကသိုလ် (မှော်ဘီ) နှစ်ပြည့် ငွေရတနာအထိမ်းအမှတ် အာစရိယုပေါ်ပွဲ ဖိတ်ကြားလွှာ အကျဉ်းချုပ်ဖော်ပြချက်အရ...

ရွှေရတနာပိဋကစကျပါလထီးဆောင်းမျက်စိဆေးရုံ မျက်စိအလင်းလက်ဆောင်ပေးလှူပါမည်

စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီး၊ မြင်းမူမြို့နယ်၊ ထီးဆောင်းစံပြကျေးရွာ(မန္တလေး၊ မုံရွာ၊ ကားလမ်းဘေး)ရှိ ရွှေရတနာပိဋကစကျပါလထီးဆောင်းမျက်စိဆေးရုံကြီးတွင် ထိုင်းနိုင်ငံ ဗန်ကောက်ဆေးရုံကြီးမှ မျက်စိအထူးကုဆရာဝန်များဖြစ်ကြသည့် Dr. Aree Nimitwongsakul နှင့် Dr. Piriya Soomsawaksdi တို့သည် ၂၀၁၄ ခုနှစ် စက်တင်ဘာ ၂၃ ရက်မှ ၂၇ ရက်အထိ အတွင်းတိမ်မျက်စိဝေဒနာရှင်များကို အခမဲ့ခွဲစိတ်ပေးခြင်း၊ မျက်စိအလှဆင်ခြင်း လုပ်ငန်းများကို အခမဲ့ ကုသိုလ်ဖြစ် ဆောင်ရွက်ပေးမည်ဖြစ်ပါသည်။

သို့ပါ၍ မျက်စိဝေဒနာရှင်များ လာရောက်ကုသရန်နှင့်ဆေးရုံတော်ကြီးအတွက် ဆေးပဒေသာပင်များ လှူဒါန်းထောက်ပံ့နိုင်ပါကြောင်း တိုက်တွန်းနှိုးဆော်အပ်ပါသည်။

ဆက်သွယ်လှူဒါန်းရာဌာနများ

- ၁။ တိပိဋကကျောင်းတော်၊ (၁၂)စကားဝါလမ်း၊ ဒဂုံမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့၊ ဖုန်း-၀၉-၅၁၄၀၂၈၃၊ ၀၁-၂၂၂၂၇၇၊ ၀၁-၂၂၂၂၇၈
၂။ တိ-နိဌာနခွဲ၊ (၂၆)လမ်း၊ (B) ပိုက်ကျုံးရပ်၊ မန္တလေးမြို့။ ဖုန်း-၀၂-၃၀၁၉၀၊ ၀၉-၂၃၃၀၀၂၃
၃။ ရွှေရတနာပိဋကစကျပါလထီးဆောင်းမျက်စိဆေးရုံ(ထီးဆောင်းစံပြကျေးရွာ) ဖုန်း-၀၉-၂၅၆၀၆၆၁၅၁

နည်းပညာတက္ကသိုလ်(မှော်ဘီ) (၂၅)နှစ်ပြည့် ငွေရတနာအထိမ်းအမှတ် အာစရိယုပေါ်ပွဲ ဖိတ်ကြားလွှာ

နည်းပညာတက္ကသိုလ် (မှော်ဘီ) (၂၅)နှစ်ပြည့် ငွေရတနာအထိမ်းအမှတ်အာစရိယုပေါ်ပွဲအား ၂၃-၁၀-၂၀၁၄ ရက် (ကြာသပတေးနေ့) နံနက် ၉ နာရီတွင် နည်းပညာတက္ကသိုလ်(မှော်ဘီ)၌ ၁၉၈၉ ခုနှစ်မှ ယနေ့အထိ သင်ကြားပို့ချခဲ့ကြသော ဆရာကြီး၊ ဆရာမကြီးများကို ပူဇော်ကန်တော်နိုင်ရန်အတွက် ပညာသင်နှစ်အသီးသီးမှ ကျောင်းသား၊ ကျောင်းသူဟောင်းများ တက်ရောက်ကြပါရန် လေးစားစွာဖိတ်ကြားအပ်ပါသည်။

- ကျောင်းသား၊ ကျောင်းသူများအနေဖြင့် အလှူငွေနှင့်ကန်တော်ပစ္စည်းများဆက်သွယ်လှူဒါန်းနိုင်ကြပါရန် အကြောင်းကြား နှိုးဆော်အပ်ပါသည်။
၁။ဦးချမ်းအေးကို -၀၉၅၀၄၆၆၄၁
၂။ဦးမြိုးဖေမာန် -၀၉၅၁၆၁၂၇၆
၃။ဦးကျော်ဝင်းလွင် -၀၉၅၃၀၄၅၂၆၆
၄။ဦးမျိုးမင်းနိုင် -၀၉၂၂၂၈၀၃၆
၅။ဦးကျော်ဝင်းလွင် -၀၉၅၃၀၄၅၂၆၆
၆။ဦးကျော်ဝင်းလွင် -၀၉၅၃၀၄၅၂၆၆
၇။ဦးကျော်ဝင်းလွင် -၀၉၅၃၀၄၅၂၆၆
၈။ဦးကျော်ဝင်းလွင် -၀၉၅၃၀၄၅၂၆၆
၉။ဦးကျော်ဝင်းလွင် -၀၉၅၃၀၄၅၂၆၆
၁၀။ဦးကျော်ဝင်းလွင် -၀၉၅၃၀၄၅၂၆၆
၁၁။ဦးကျော်ဝင်းလွင် -၀၉၅၃၀၄၅၂၆၆
၁၂။ဦးကျော်ဝင်းလွင် -၀၉၅၃၀၄၅၂၆၆
၁၃။ဦးကျော်ဝင်းလွင် -၀၉၅၃၀၄၅၂၆၆
၁၄။ဦးကျော်ဝင်းလွင် -၀၉၅၃၀၄၅၂၆၆
၁၅။ဦးကျော်ဝင်းလွင် -၀၉၅၃၀၄၅၂၆၆
၁၆။ဦးကျော်ဝင်းလွင် -၀၉၅၃၀၄၅၂၆၆
၁၇။ဦးကျော်ဝင်းလွင် -၀၉၅၃၀၄၅၂၆၆
၁၈။ဦးကျော်ဝင်းလွင် -၀၉၅၃၀၄၅၂၆၆
၁၉။ဦးကျော်ဝင်းလွင် -၀၉၅၃၀၄၅၂၆၆
၂၀။ဦးကျော်ဝင်းလွင် -၀၉၅၃၀၄၅၂၆၆
၂၁။ဦးကျော်ဝင်းလွင် -၀၉၅၃၀၄၅၂၆၆
၂၂။ဦးကျော်ဝင်းလွင် -၀၉၅၃၀၄၅၂၆၆
၂၃။ဦးကျော်ဝင်းလွင် -၀၉၅၃၀၄၅၂၆၆
၂၄။ဦးကျော်ဝင်းလွင် -၀၉၅၃၀၄၅၂၆၆
၂၅။ဦးကျော်ဝင်းလွင် -၀၉၅၃၀၄၅၂၆၆
မှတ်ချက်။ ၂၄-၉-၂၀၁၄ ရက် နံနက် ၁၀ နာရီတွင် နည်းပညာတက္ကသိုလ်(မှော်ဘီ)၌ အစည်းအဝေးကျင်းပမည်ဖြစ်ပါ၍ ကျောင်းသား၊ ကျောင်းသူဟောင်းများအားလုံး တက်ရောက်ပေးကြပါရန် ဖိတ်ကြားအပ်ပါသည်။

ဓမ္မဗျူဟာစာအောင်ဆုနှင့်ပွဲကျင်းပမည်

- ၁။ ကျင်းပမည့်နေ့ရက် - ၈-၁၀-၂၀၁၄ ရက် (ဗုဒ္ဓဟူးနေ့) မွန်းလွဲ ၁ နာရီ
တက်ရောက်ရမည့်သူများ - အဘိဓမ္မာနှင့်အဘိဓမ္မာ(ဂုဏ်ထူးဆောင်)စာမေးပွဲကို ရိုးရိုးအောင်မြင်သူများ
၂။ ကျင်းပမည့်နေ့ရက် - ၁၁-၁၀-၂၀၁၄ ရက် (စနေနေ့) မွန်းလွဲ ၁ နာရီ
တက်ရောက်ရမည့်သူများ - ဝိသုဒ္ဓိမဂ်စာမေးပွဲရိုးရိုးအောင်မြင်သူများ၊ ဓမ္မဗျူဟာ အဘိဓမ္မာစာမေးပွဲအောင်မြင်သူများနှင့် ထူးချွန်ဆုရရှိသူများအားလုံး
၃။ ကျင်းပမည့်နေ့ရက် - ၁၅-၁၀-၂၀၁၄ ရက် (ဗုဒ္ဓဟူးနေ့) မွန်းလွဲ ၁ နာရီ
တက်ရောက်ရမည့်သူများ - ဓမ္မဗျူဟာ သာသနာမာမကအဖွဲ့ (လူပုဂ္ဂိုလ်များဆိုင်ရာ ဓမ္မစာပေသင်တန်းကျောင်း) အမှတ်(၆)၊ ကြားတောရလမ်း၊ ရွှေတိဂုံစေတီတော် အရှေ့ဘက်မုခ်၊ ဗဟန်းမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့။
၄။ သတင်းပေးပို့ရမည့်နေ့ - ၂၇-၉-၂၀၁၄ ရက်နှင့် ၂၈-၉-၂၀၁၄ ရက် နံနက် ၁၁ နာရီမှ ၄ နာရီထိ
[စာအောင်သူများအားလုံး ဖိတ်စာကို လာရောက်ထုတ်ယူနိုင်ပြီး ဆုနှင့်ပွဲ တက်-မတက် တစ်ပါးတည်း သတင်းပေးပို့ပါရန်။]

ကျောက်တံခါးမြို့နယ်အသင်း(ရန်ကုန်) အဋ္ဌမအကြိမ် နှစ်ပတ်လည်သင်းလုံးကျွတ်စည်းပွဲ ကျင်းပမည်

ကျောက်တံခါးမြို့နယ်အသင်း(ရန်ကုန်)၏ အဋ္ဌမအကြိမ် နှစ်ပတ်လည်စည်းပွဲပွဲ ကျင်းပမည် သက်ကြီးပူဇော်ကန်တော်ပွဲ၊ မွေးရပ်မြေကို ဂုဏ်တင်စေသူများအား ဂုဏ်ပြုပွဲ၊ ပညာရည်ချွန်ဆုချီးမြှင့်ပွဲကို ၂၀၁၄ ခုနှစ်၊ အောက်တိုဘာလ ၁၉ ရက် (တနင်္ဂနွေနေ့)တွင် ကျင်းပပြုလုပ်မည်ဖြစ်ပါသည်။ သို့ပါ၍

- (၁) အသက်(၇၅)နှစ်ပြည့်ပြီး အပူဇော်ခံနိုင်မည့်သက်ကြီးအသင်းဝင်များ
(၂) နိုင်ငံတော်မှချီးမြှင့်သောဂုဏ်ထူးဆောင်ဘွဲ့တံဆိပ်ရရှိသူများ
(၃) ပြည်တွင်းပြည်ပတက္ကသိုလ်များတွင် ပါရဂူဘွဲ့အဆင့်အထိ ရရှိပြီး လူသားအကျိုးပြုလုပ်ငန်းများတွင် ပါဝင်ဆောင်ရွက် နေသူများ
(၄) ၂၀၁၃-၂၀၁၄ပညာသင်နှစ်တက္ကသိုလ်ဝင်တန်းစာမေးပွဲတွင် ထူးချွန်စွာအောင်မြင်ခဲ့ကြသူများ
အထက်ပါအရည်အချင်းနှင့်ပြည့်စုံကြသူများသည် ၃၀-၉-၂၀၁၄ ရက်(အင်္ဂါနေ့) နောက်ဆုံးထား၍ အောက်ပါဖုန်းနံပါတ်များ သို့ ဆက်သွယ်ပေးကြပါရန် အကြောင်းကြားအပ်ပါသည်။
ဦးသက်လွင် ၀၉-၅၁၆၃၈၆၆
ဦးညွန့်ရွှေ ၀၉-၅၁၇၀၃၇၇
ဦးသောင်းမြင့် ၀၉-၅၀၈၉၃၆၁
ဦးသက်ပိုင် ၀၉-၄၂၁၃၂၈၅
ဒေါက်တာမျိုးကိုမြတ် ၀၉-၅၄၀၆၄၀

အလုပ်အမှုဆောင်အဖွဲ့

မိတ်ဆုံညစာစားပွဲဖိတ်ကြားခြင်း

၁၉၈၅-၉၂ စီးပွားရေးတက္ကသိုလ် ကျောင်းသား/သူဟောင်းသူငယ်ချင်းတို့ရေ- အမိတက္ကသိုလ်ကြီးရဲ့ ရွှေရတနာကို ဆင်နွှဲကြရင်း တို့တတွေရဲ့ တတိယအကြိမ်မြောက် မိတ်ဆုံညစာစားပွဲကို အောက်တိုဘာလ ၃၁ ရက် (သောကြာနေ့) ညနေ ၆ နာရီ အင်းယားကန်စောင်းက ရွှေရမ်းကန်မှာ ကျင်းပမှာဖြစ်လို့ ပါဝင်ဆင်နွှဲကြဖို့ တိုက်တွန်းဖိတ်ကြားလိုက်ပါတယ်။ လက်မှတ်များကို အောက်ပါသူငယ်ချင်းများဆီမှာ ဆက်သွယ်ဝယ်ယူနိုင်ပါပြီ။

- ၁။ ဝင်းတင့်-၀၉၄၂၁၀၄၅၂၆
၂။ အောင်နိုင်မိုး-၀၉-၄၃၁၂၆၁၆၄
၃။ ဝင်းကြိုင်-၀၉၈၅၀၁၇၄၂
၄။ အောင်နိုင်မောင်မောင်-၀၉၅၄၀၀၂၁၁
၅။ စိုင်းအောင်နိုင်-၀၉၅၀၀၄၉၆၃
၆။ မြင့်သူ-၀၉၅၀၁၆၂၆၃
၇။ အေးအေးမာ-၀၉၅၂၈၁၂၅၈
၈။ မိုးပပ-၀၉၅၃၀၀၉၃၈၃
၉။ မိမိအောင်-၀၉-၅၁၂၈၉၁၆
၁၀။ မေသက်ဝင်း-၀၉-၄၃၀၉၄၀၉၄
၁၁။ အေးအေးသန်း-၀၉၅၁၆၂၄၁၄
၁၂။ မိုးမိုးလွင်-၀၉၅၀၈၇၆၉၄
၁၃။ လွင်လွင်ကြည်-၀၉၅၀၄၆၇၄၉
၁၄။ သီတာအောင်-၀၉၈၅၅၂၁၈၅
၁၅။ နီလာသိန်း-၀၉၅၃၀၂၆၇၄၉
၁၆။ သီသီခင်-၀၉၅၃၁၂၈၃၁၀

ပိုင်ရှင်ကိုယ်တိုင်ရောင်းမည်
LITE ACE, 2A/1 xxx, 750kg
Pick up လိုင်စင်၊ Original
Diesel A/Cကောင်း
(ကားကောင်းပါသည်)
(ညှိနှိုင်းဈေး)
ဖုန်း-၀၉၅၂၄၀၁၅၀



အသိပေးကြေငြာခြင်း
ရှေးဦးစွာ အကျဉ်းချုပ်ဖော်ပြချက်အရ နည်းပညာတက္ကသိုလ် (မှော်ဘီ) နှစ်ပြည့် ငွေရတနာအထိမ်းအမှတ် အာစရိယုပေါ်ပွဲ ဖိတ်ကြားလွှာ အကျဉ်းချုပ်ဖော်ပြချက်အရ နည်းပညာတက္ကသိုလ် (မှော်ဘီ) နှစ်ပြည့် ငွေရတနာအထိမ်းအမှတ် အာစရိယုပေါ်ပွဲ ဖိတ်ကြားလွှာ အကျဉ်းချုပ်ဖော်ပြချက်အရ...

အင်ဂျင်နီယာပညာပေးသင်တန်းများနှင့် IT မိတ်ဆုံညစာစားပွဲ
Engineering
Welding, Fabrication, Maintenance, Civil (Construction)
IT
Software Developer(IT), IT System Support (IT)
TECH Training Centre



“ဘုရားထေရ်ထု နိဗ္ဗာန်ယူသည် ကုသိရာရုံ ပလ္လာရောမ ဝိဟာရ၌ ဒါနမှတ်တိုင် စိုက်ထူနိုင်ပြီ”

သံဝေဂနိယလေးဌာနတွင် သံဝေဂစာရန်ဌာနဖြစ်သော ဘုရားထေရ်ပရိနိဗ္ဗာန်စေတီမှစာ စိနိယနိုင်ငံ ၊ ယူပီပြည်နယ် ၊ ကုသိရာရုံ၌ ဗုဒ္ဓဂယာ ပဟာအောင်မြင်ကျောင်းဆရာတော် ဘဇ္ဇန္တ ခေါက်တာဝေဒ ဦးစီ၌ “ပလ္လာရောမဝိဟာရမြန်မာကျောင်း” ဆောက်လုပ်မည်ဖြစ်ပါသည်။

စေတနာရှင်များအနေဖြင့် ကျောင်းဒါနကား ၊ ဒါနပိကာအဖြစ် မဲယူနိုင်ရေးအတွက် မြေကွက်(၁)စတုရန်းပေလျှင် (၁၀,၀၀၀)ကျပ်၊ ကျောင်းဆောင် (၁)စတုရန်းပေလျှင် (၂၀,၀၀၀)ကျပ်နှုန်းဖြင့် မဲယူနိုင်အတွက် ဆောက်လုပ်နေရာများသို့ ဆက်သွယ်လှူဒါန်းနိုင်ကြပါသည်။

ဗုဒ္ဓဂယာဘုရားထေရ်များ

Table with 4 columns: Donor Name, Address, Amount, and Contact Info. Includes names like 'ဘဇ္ဇန္တ ခေါက်တာဝေဒ' and amounts like '၁၀-၅၅၅၅၂၀'.

မဲအောင်-ဘဇ္ဇန္တဝိစိတ္တ ၊ ဗြဟ္မဝိဟာရကျောင်း ၊ ဝေဠာန်ကျောင်းတိုက် ၊ စမ်းချောင်းမြို့နယ် ၊ ရန်ကင်း ၊ ရန် - ၀၉၄၃၂၀၄၀၅၂

မေးနေမင်္ဂလာဆုတောင်းလွှာ
ချစ်သမီးလေး ချစ်(ခ)နှင်းအလွင်၏ ၂၈-၈-၂၀၁၄ ရက် (၁၂)နှစ်ပြည့်နှင့် ချစ်သားငယ်လေး အေးအေး(ခ)သတိုးသီဟအောင်၏ ၂၃-၉-၂၀၁၄ ရက် (၂)နှစ်ပြည့်အား နှစ်နှစ်ပေါင်း (၁၂)ကျော်တိုင်အောင် မိသားစုနှင့်အတူ အသက်ရှည်ကျန်းမာစွာ နေထိုင်နိုင်သော သားကောင်း ရတနာ သမီးကောင်းရတနာလေးများဖြစ်ပါစေ။

မေးနေမင်္ဂလာဆုတောင်းလွှာ
ချစ်သမီးလေးမြတ်ပီတိချို(ခ)Alexa MIS Year 5 (B)
၂၃-၉-၂၀၁၄ ရက်တွင် ကျရောက်သော (၁၀)နှစ်မြောက် မွေးနေ့မှသည် နောင်နှစ်ပေါင်းများစွာတိုင်အောင် ချစ်သောမိသားစုနှင့်အတူ အောင်မြင် ကြွယ်ဝ၊ ပြည့်စုံချမ်းသာ၊ ကျန်းမာပျော်ရွှင်စွာဖြင့် ထူးချွန်ထက်မြက်သော သမီးလေးဖြစ်ပါစေ။

Travel Zone (ခရီးခံ)
Travel & Tours Co., Ltd.
ဗဟိုရုံး: ၂၀၂-၂၀၂၊ ဝေဠာန်ကျောင်းတိုက်၊ ရန်ကင်း
ဖုန်း: ၀၉-၅၅၅၅၂၀၄၀၅၂

မြန်မာ့အလင်း (ခရိုင်) စာရင်းစာရင်း
Toyota Hilux Vigo G Black 2012/2013 model
Smart Car (ရင်ဘတ်) Diesel 3000cc, Original TV, Back Camera (2015 သီနီ)
Ph 09 43066688, 458028909

အားမာန် ပညာရှိသော
B.Ed ဝင်ခွင့် ထပ်ထန်း
14.9.2014 ခုနှစ်
Exam Guide ရမည်
အမှတ် (၉၀)၀၄-၀၅၀(၃၇) လမ်း၊ ကျောက်တန်းမြို့နယ်၊ ရန်ကင်းတိုင်းဒေသကြီး၊ ရန် - ၀၁-၂၀၄၄၄၅

RA Royal Ayeeyarwaddy Co., Ltd.
www.royal-ayeyarwaddy.com
Micro SD 2/4/8/16/32/64GB
ထပ်ထက်ထာထာမထ်

CROWN EDUCATION
Business IT, MBA ကို ကျင့်သုံးနိုင်ရန်အတွက်
Sep 27 @ CROWN Education Office 10:00 am - 12:00 noon
STUDY TOUR

MANDALAY INT'L EXPO (မန္တလေးမြို့)
ENTERPRISE INDIA SHOW (မန္တလေးမြို့)
ကားပြပွဲကြီး၊ မိုင်းဒါဏ်း (ရန်ကင်းမြို့)
TRADE FAIR & CAR SHOW (ပုသိမ်မြို့)
SMART BUSINESS GROUP Ph: 01-656875, 667473, 09-73014777, 09-5099079



**Dawei Beauty**  
 Friends of Beauty Co., Ltd.  
 အောင်ပန်းအလှဆေးကုရေးအဖွဲ့အစည်း ( ပုံနှိပ်ရေး / မိမိတို့ ) မြန်မာနိုင်ငံ ( မြန်မာ ) - အိမ်ထောင် ( အိမ်ထောင် ) - မိမိတို့ ( မြန်မာ )  
 အလှဆေးကုရေးအဖွဲ့အစည်း အဖွဲ့အစည်း ( ပုံနှိပ်ရေး / မိမိတို့ ) မြန်မာနိုင်ငံ ( မြန်မာ ) - အိမ်ထောင် ( အိမ်ထောင် ) - မိမိတို့ ( မြန်မာ )  
 မြန်မာနိုင်ငံအလှဆေးကုရေးအဖွဲ့အစည်း

• အလှဆေးကုရေး - အလှဆေးကုရေး  
 • အလှဆေးကုရေး - မြန်မာနိုင်ငံ - Myanmar  
 • အလှဆေးကုရေး - မြန်မာနိုင်ငံ - Myanmar  
 • အလှဆေးကုရေး - မြန်မာနိုင်ငံ - Myanmar  
 • အလှဆေးကုရေး - မြန်မာနိုင်ငံ - Myanmar

Head Office : အလှဆေးကုရေး ( ပုံနှိပ်ရေး ) မြန်မာနိုင်ငံ ( မြန်မာ ) - အိမ်ထောင် ( အိမ်ထောင် ) - မိမိတို့ ( မြန်မာ )  
 Ph: 01-254326, 01-254327, 01-254328, 01-254329, 01-254330

**ထုတ်ခွင့်အဖွဲ့ Travel & Tours**  
 အလှဆေးကုရေးအဖွဲ့အစည်း  
 • အလှဆေးကုရေး အဖွဲ့အစည်း အလှဆေးကုရေး ( ပုံနှိပ်ရေး ) မြန်မာနိုင်ငံ ( မြန်မာ ) - အိမ်ထောင် ( အိမ်ထောင် ) - မိမိတို့ ( မြန်မာ )  
 • အလှဆေးကုရေး အဖွဲ့အစည်း အလှဆေးကုရေး ( ပုံနှိပ်ရေး ) မြန်မာနိုင်ငံ ( မြန်မာ ) - အိမ်ထောင် ( အိမ်ထောင် ) - မိမိတို့ ( မြန်မာ )

Head Office ( ပုံနှိပ်ရေး ) မြန်မာနိုင်ငံ ( မြန်မာ ) - အိမ်ထောင် ( အိမ်ထောင် ) - မိမိတို့ ( မြန်မာ )  
 Ph: 01-254326, 01-254327, 01-254328, 01-254329, 01-254330

**အလှဆေးကုရေး**  
 အလှဆေးကုရေးအဖွဲ့အစည်း  
 အလှဆေးကုရေးအဖွဲ့အစည်း ( ပုံနှိပ်ရေး ) မြန်မာနိုင်ငံ ( မြန်မာ ) - အိမ်ထောင် ( အိမ်ထောင် ) - မိမိတို့ ( မြန်မာ )  
 အလှဆေးကုရေးအဖွဲ့အစည်း ( ပုံနှိပ်ရေး ) မြန်မာနိုင်ငံ ( မြန်မာ ) - အိမ်ထောင် ( အိမ်ထောင် ) - မိမိတို့ ( မြန်မာ )

**အလှဆေးကုရေး**  
 အလှဆေးကုရေးအဖွဲ့အစည်း  
 အလှဆေးကုရေးအဖွဲ့အစည်း ( ပုံနှိပ်ရေး ) မြန်မာနိုင်ငံ ( မြန်မာ ) - အိမ်ထောင် ( အိမ်ထောင် ) - မိမိတို့ ( မြန်မာ )  
 အလှဆေးကုရေးအဖွဲ့အစည်း ( ပုံနှိပ်ရေး ) မြန်မာနိုင်ငံ ( မြန်မာ ) - အိမ်ထောင် ( အိမ်ထောင် ) - မိမိတို့ ( မြန်မာ )

**အလှဆေးကုရေး အဖွဲ့အစည်း**  
**အလှဆေးကုရေးအဖွဲ့အစည်း**  
**အလှဆေးကုရေးအဖွဲ့အစည်း**  
**အလှဆေးကုရေးအဖွဲ့အစည်း**

**ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်း**  
 အလှဆေးကုရေးအဖွဲ့အစည်း ( ပုံနှိပ်ရေး ) မြန်မာနိုင်ငံ ( မြန်မာ ) - အိမ်ထောင် ( အိမ်ထောင် ) - မိမိတို့ ( မြန်မာ )  
 အလှဆေးကုရေးအဖွဲ့အစည်း ( ပုံနှိပ်ရေး ) မြန်မာနိုင်ငံ ( မြန်မာ ) - အိမ်ထောင် ( အိမ်ထောင် ) - မိမိတို့ ( မြန်မာ )

**ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်းကြော်ငြာစာ**  
 အလှဆေးကုရေးအဖွဲ့အစည်း ( ပုံနှိပ်ရေး ) မြန်မာနိုင်ငံ ( မြန်မာ ) - အိမ်ထောင် ( အိမ်ထောင် ) - မိမိတို့ ( မြန်မာ )  
 အလှဆေးကုရေးအဖွဲ့အစည်း ( ပုံနှိပ်ရေး ) မြန်မာနိုင်ငံ ( မြန်မာ ) - အိမ်ထောင် ( အိမ်ထောင် ) - မိမိတို့ ( မြန်မာ )

**အများသိစေရန်ကြေညာချက်**  
 အလှဆေးကုရေးအဖွဲ့အစည်း ( ပုံနှိပ်ရေး ) မြန်မာနိုင်ငံ ( မြန်မာ ) - အိမ်ထောင် ( အိမ်ထောင် ) - မိမိတို့ ( မြန်မာ )  
 အလှဆေးကုရေးအဖွဲ့အစည်း ( ပုံနှိပ်ရေး ) မြန်မာနိုင်ငံ ( မြန်မာ ) - အိမ်ထောင် ( အိမ်ထောင် ) - မိမိတို့ ( မြန်မာ )

**ပျောက်ဆုံးခြင်း**  
 အလှဆေးကုရေးအဖွဲ့အစည်း ( ပုံနှိပ်ရေး ) မြန်မာနိုင်ငံ ( မြန်မာ ) - အိမ်ထောင် ( အိမ်ထောင် ) - မိမိတို့ ( မြန်မာ )  
 အလှဆေးကုရေးအဖွဲ့အစည်း ( ပုံနှိပ်ရေး ) မြန်မာနိုင်ငံ ( မြန်မာ ) - အိမ်ထောင် ( အိမ်ထောင် ) - မိမိတို့ ( မြန်မာ )

**ကုန်အမှတ်တံဆိပ် သတ်မှတ်ကြေညာချက်**  
 အလှဆေးကုရေးအဖွဲ့အစည်း ( ပုံနှိပ်ရေး ) မြန်မာနိုင်ငံ ( မြန်မာ ) - အိမ်ထောင် ( အိမ်ထောင် ) - မိမိတို့ ( မြန်မာ )  
 အလှဆေးကုရေးအဖွဲ့အစည်း ( ပုံနှိပ်ရေး ) မြန်မာနိုင်ငံ ( မြန်မာ ) - အိမ်ထောင် ( အိမ်ထောင် ) - မိမိတို့ ( မြန်မာ )

**အနာဂတ် အရည်အသွေးမြင့်စီမံခန့်ခွဲမှု မျိုးဆက်သစ်ပေါ်ထွန်းရေး**  
**CENTER FOR STRATEGIC AND INTERNATIONAL STUDIES(CSIS)**

**CSIS**  
 Cambridge Academy of Management  
**မဟာဗျူဟာနှင့်နိုင်ငံတကာလေ့လာရေးဌာန**  
**မှပွင့်လှစ်ပြီး**  
**Cambridge Academy of Management ၏ အသိအမှတ်ပြု**  
**Post-Graduate Certificate in Political Management အတွက် သင်တန်းသား**  
**လျှောက်လွှာခေါ်ယူခြင်း**

၁။ မဟာဗျူဟာနှင့် နိုင်ငံတကာလေ့လာရေးဌာန (CSIS)သည် မြန်မာနိုင်ငံ၏ အနာဂတ်နိုင်ငံရေး၊ ဥပဒေရေး၊ လူမှုရေး၊ စီးပွားရေး ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်မှုများကို စီမံခန့်ခွဲနိုင်သည့် လိုအပ်သော လူ့အရင်းအမြစ်များ ဖြစ်ထွန်းနိုင်ရေးကို ရှေးရှုဖွင့်လှစ်စွာ စည်းစဉ်းထားသော အစိုးရမဟုတ်သည့် (NGO)တစ်ခုဖြစ်ပါသည်။

၂။ မဟာဗျူဟာနှင့် နိုင်ငံတကာလေ့လာရေးဌာန(CSIS)မှ ဒသမကြိမ်ဖွင့်လှစ်မည့် Post-Graduate Certificate in Political Management သင်တန်းကို ၂၀-၁၀-၂၀၁၄ရက်တွင် စတင်ဖွင့်လှစ်မည်ဖြစ်ပါသည်။

၃။ အဆိုပါ သင်တန်းကို ပြည်တွင်း/ပြည်ပမှ နိုင်ငံရေးပညာရှင်များ၊ စီးပွားရေးပညာရှင်များ၊ ဖွံ့ဖြိုးရေးဆိုင်ရာကျွမ်းကျင်ပညာရှင်များနှင့် တက္ကသိုလ်များမှ ဝါရင့်ပါမောက္ခများမှ ပို့ချပေးမည်ဖြစ်ပြီး UKနိုင်ငံရှိ Cambridge Academy of Management မှ ချီးမြှင့်သော အသိအမှတ်ပြုလက်မှတ်အား ရရှိမည်ဖြစ်ပါသည်။

၄။ အဆိုပါသင်တန်းကို သက်ဆိုင်ရာ ဘာသာရပ်(၁၁)ခုဖြင့် သင်ကြားပို့ချမည်ဖြစ်ပြီး သင်တန်းသား/သူများသည် သင်တန်းကို ပြီးဆုံးသည်အထိ တက်ရောက်ရန် လိုအပ်ပါသည်။

၅။ သင်တန်းကျင်းပမည့် နေရာနှင့်နေ့ရက်များမှာ အောက်ပါအတိုင်းဖြစ်သည်။

နေရာ	- CSIS Office
သင်တန်းဖွင့်မည့်ရက်	- ၂၀-၁၀-၂၀၁၄
သင်တန်းကာလ	- ၂ လ
သင်တန်းခွန်	- မွန်းတည့် ၁၂ နာရီမှ ညနေ ၄:၃၀နာရီထိ (တနင်္လာနေ့၊ ဗုဒ္ဓဟူးနေ့၊ သောကြာနေ့)

၆။ သင်တန်းတက်ရောက်မည့်သူသည်-

- (၁) တက္ကသိုလ်တစ်ခုခုမှ ဘွဲ့ရရှိပြီးသူ ဖြစ်ရမည်။
- (၂) အသက်(၂၅)နှစ် မှ (၅၅)နှစ်အတွင်း ဖြစ်ရမည်။
- (၃) နိုင်ငံရေးပါတီများ၊ တိုင်းရင်းသားအဖွဲ့အစည်းများ၊ လူမှုရေးအဖွဲ့အစည်းများနှင့် နိုင်ငံတော်တည်ဆောက်ရေးနှင့် ဖွံ့ဖြိုးရေးလုပ်ငန်းများတွင် တက်ကြွစွာဆောင်ရွက်လိုသူ၊ စိတ်ဝင်စားသူ ဖြစ်ရမည်။

၇။ သင်တန်းသားဦးရေကန့်သတ်ထားပါသဖြင့် သင်တန်းလျှောက်လွှာများကို ၁၅-၁၀-၂၀၁၄ရက်တွင် နောက်ဆုံးထားလျှောက်ထားရမည်။

၈။ သင်တန်းလျှောက်လွှာများကို ယနေ့မှစတင်ပြီး အောက်ဖော်ပြပါလိပ်စာအတိုင်း ဆက်သွယ်စုံစမ်းလျှောက်ထားနိုင်ပါသည်။

မှတ်ချက်။ ။ CSIS မှ ဖွင့်လှစ်သော ဤအခြေခံသင်တန်းတက်ရောက်ပြီးသူများကိုသာ နိုင်ငံခြားသင်တန်းများနှင့် လေ့လာရေးခရီးစဉ်များအတွက် ထည့်သွင်းစဉ်းစားပေးမည် ဖြစ်ပါသည်။

CSIS Office - အမှတ်(၂၇)၊ ဖိစိုင်းခွဲ၊ ပြည်လမ်း၊ လှိုင်မြို့နယ်၊ ရန်ကင်းမြို့။  
 ဖုန်း - ၀၁-၂၂၂၇၆၂၊ ၀၉ ၅၉၂၄၂၅၆၉ (ခွဲခွဲအတွင်းသား)

**အများသိစေရန်**  
**ကြေညာခြင်း**  
 အလှဆေးကုရေးအဖွဲ့အစည်း ( ပုံနှိပ်ရေး ) မြန်မာနိုင်ငံ ( မြန်မာ ) - အိမ်ထောင် ( အိမ်ထောင် ) - မိမိတို့ ( မြန်မာ )  
 အလှဆေးကုရေးအဖွဲ့အစည်း ( ပုံနှိပ်ရေး ) မြန်မာနိုင်ငံ ( မြန်မာ ) - အိမ်ထောင် ( အိမ်ထောင် ) - မိမိတို့ ( မြန်မာ )

**ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်**  
 အလှဆေးကုရေးအဖွဲ့အစည်း ( ပုံနှိပ်ရေး ) မြန်မာနိုင်ငံ ( မြန်မာ ) - အိမ်ထောင် ( အိမ်ထောင် ) - မိမိတို့ ( မြန်မာ )  
 အလှဆေးကုရေးအဖွဲ့အစည်း ( ပုံနှိပ်ရေး ) မြန်မာနိုင်ငံ ( မြန်မာ ) - အိမ်ထောင် ( အိမ်ထောင် ) - မိမိတို့ ( မြန်မာ )